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Juhász András Gazdasâgi Főosztály vezetóje
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Madar ész Zsuzsama Lakásügyi o szttiy v ezetője
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Mikó Alexandra Kabinetvezető
dľ. Mike Á'pao ľeferens
Kiss János Informatikai osztćůy

Déľi Tiboľ
Köszönti a testiilet tagtraít, a megjelent vendégeket, valamint a Hivatal munkatríľsait.
Megállapítja, hogy a képviselő-testiileti ülés 17 fovel hatáľozatképes.
Az eredeti meghívóhoz érkęzett ęgy anya1 a cégvezetok kinevezésével kapcsolatban. A
cégvezetők, illetve a kinevezésre javasolt személyek mindannyi an zźrtülés elrendelését kéľték
és az Mötv szeľint tĺirvényi kötelességük ezt betartaní és az előteľjesztéseket zárt ülésen
targyalni. Javasolja, hogy a ztlrtijllés anyaginak tźrgyaltsátvegye előľe a Képviselő-testült és
,,Javaslat az Újpesti Városgondnokság szo\ţâltatő Korlátolt Felelősségű Társaság
ügyvezetőjének kinevezésére, valamint az UPP Újpesti Pa|yâzati Pľojektmenedzsmerlt
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Zźlrtkörűen Múködő Részvénýársaság vezéngazgatőjânak és az IJY Újpesti Vagyonkezelő
Zârtkorően Múködo Részvénýársaság vezéngazgatőjźnak munkaviszonya módosításáľa'' 1.
napiľendként, ,,Javaslat az Újpesti Sajtó Szo1galtato NonproÍit Korlátolt Felelősségű Trĺľsaság
vezęto tisztségviselőjének visszahívás źlra, ,tlj vezeto tisztségviselő megvála sztâsźĺra, az Alapítő
okiľat módosításának elfogadására és egyéb szerződések megszüntetésére'' 2. napiľendként, a
,,Javaslat rendezvényszewezo tevékenységet ellátó gazd,asâgí társaság a|apitâsźra, a vezeto
tisztségviselő kijelölésére, a felügyelőbizottsäg tagjainak megvźiasztźsźra, a részükľe
biztosított munkabéľ és dijaztĺs összegéľe, valamint további szerzodések jóváhagyźsâra", 3.
napirendként, illetve ,,Javaslat az Újpesti Szociális Munkáért Díj adomtlÁyoztsźra"
előteľj esztést 4. napiľendként, zźrt ijilés keretében tćr gyalja.
Tekintettel arra, hogy Szabó Balâzs képviselő úr ügyľendben szeretne hozzźşzőlni, ezért
ügyrendben megadja a szőt.

Szabó Balázs
Ugyrendben javasoţa, hogy a 2. napirendi pontot, ami a Sajtó Kft.-vel kapcsolatos, illetve az
újonnan megalakuló céggel, vegyék le a napiľendről. Ahogy abizottsági ülésen is elmondta,
szerinte nem túl elegáns, hogy ez a testület dönt aľról, hogy a következő 5 évben a cégeit ki
fogja vezetni. Azt gondolja, ez jőval fajsúlyosabb döntés, hogy ezt most döntsék el, ráadásul
viszonylaghiányos is most ez atestĺilet. Aztgondoţa, azleltrĺęakorľekt, haeztmâr akövetkező
testület hagyhatna jővá, vítathatnâ meg, máľ csak azért is, mert némileg megváltozţk a
Képviselő-testület ĺisszetétele. Nevezetesen két tljpârtis becsatlakozikatesttilet mwkâjźtba, az
ő véleményük, mint kideľült a bizottsâgi ülésen nem volt kikérve. Ezen szennte senki sem
lepődik meg, de azt gondolja, ilyen fajsúlyu döntést, hogy Újpest városának egýk legfontosabb
cégéţ nevezetesen az Ujpesti Sajtó Kft.-t ki vezeti 5 éven keľeszttil, aztne most döntsék el.
Ennek a testületnek a mandátuma lejtń és jön egy új testület, amelyik kénýelen lesz majd
együtt dolgozni azujoĺnanmegvźiasztott két cégvezetojével és szeľinte eztryy lenne korrekt,
amit elmondott az egy őrćxal ezelóttibizottsźlgs ülésen is, ezértjavasolja azt,hogy eztvegyék
le a napiľendľől. Nem érziígy, hogy neki ebben a kérdésben döntenie kéne.

Déľi Tiboľ
Az előterjesztők fenntaľtjfü az előterjesztés taľtalmát. Megadja a szót Bedő Katalin
alpol gáľmesteľ asszonynak

Bedő Katalĺn
Tisztelt Megjelentek! Mindenképpen szeretné, ha ma tźrgyalnâk ezeket a napirendi pontokat.
Ez nem politikai kérdés, ezt eImagyattĺzta képviselő úmak a bizottsâgi tilésen. Egyszenien
olyan döntéseket hoznak meg, amik gyakorlatilag decemberig eltaľtanak, tehât itt most két
elozetes lépést kell megtenniünk ahhoz, hogy tudják folytatni a strukturális átalakításokat, ami
a kulturális źryazatot érinti. Azt gondoţa, a választőkbiza|mat szavaztak arra, hogy az elł5zó
Városvezetés, tulajdonképpen a képviselőivel együtt folytassa a munkát. Összességében páľ
személyi vtitozâs töľténik. Hangsúlyozza, sza|<rnai kéľdés, hogy ezeket az első lépéseket
meglépjék a mai testületi ülésen és folyamatosan a következő testiileti ülésekľe is fog
átalakítással kapcsolatos javaslatokat hozni.

Déľĺ Tibor
Tekintettel arra, hogy képviselő úr ügyľendi javaslattal élt, természetesen szavaznífognak majd
ľóla. Előbb ügyrendben megadja aszőt Rádi Attila képviselő úrnak.

Rádi Attila
Ugyrendben elmondja, függetlenüI attőI, hogy Szabő Ba\tĺzs képviselő úr javaslata elvileg
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megfontolandó, meg szeľinte egyébként támogatható is lenne, éľti Alpolgármesteľ Asszony
indoklását is, bár a városvezetésre nem szavaztakaz újpestiek, hanem a képvlselol<ri5| szavaztak
és a városvezetés egyes tagait nem szavaztźk me[ képviselőnek sern Ene azért szeľetné
felhívni a figyelmét , tehtĺt ez az éilítélsa azért egy enyhe csúsztatás mondjuk az 5O%o vagy 4Oo/o-
a talźn igy igaz. Szabó BaLźns javaslata, hogy a következő testületnek kellene ezeld<eI az
ügyekkel foglalkozni, nem sok idő vanhźúra, szeľinte is sokkal elegánsabb, sokkal nýltabb és
sokkal korrektebb lenne, ha ez így töľtént volna. Ettol fiiggetĺenül lćltja, hogy ennek a
hozzttszólźtsának nem sok foganatja lesz. Saját ügyľendi javaslata viszont a kbvetkező, szeľetné
rneýérdezni, hogy a cégttalakítás, illetve a cégalakítás miért zźtt ulésre kertil? Főleg a
cégalakitźs éľdekelné, az,hogy az Mötv. mely pontj ai alapjénminősül ez zźtrtülésnek? łňol,
hogy az érintett személyek zfutuléstkértek, attőlmagaaćégalakitás ténye, azt gondolja' nem
zárt ülésľe való. Korábban is volt máľ olyan megoldásuk, hogy nyílt ülésen döntötteĹ, majd
menet közben zźrtld,lést ľendeltek el. Most Polgáľmesteľ úľ előreh ozza a zźtrti1lést,nem az ülés
végén van, tehát a praktikum me1az erľe való hivatkozás sem állja meg a helyét. Szerinte attól,
hogy ezek azénntett személyek zźrtiléstkéľtek, a személyi d-öntésie ez renđbe lehetne, dé
maga cégalakítás azt gondolja' nem zźĺrtü\és. Erre kérne választ,miét gondolják, hogy ez zátrt
ülés?

Déľi Tĺboľ
Szabó Ba|âzs képviselő úr i'igyľendben kért szót.

Szabó Balázs
Ugyrendben fontosnak tĄamégelmondani, ha ez atestület igy kívźnja ezt azügyet rendezni,
a következő 5 évre szóló ciklusra a cégvezetőt most kinevezni, akkoľ mindenfele erkölcsi
alapjźlt elveszti artanézve, hogy bíľálja a Kormányt, hogy vtůasztâs előtt két héttel nevez ki,
mondjuk egy alkotmźlnybirot9 évre, meľt szoktak ilyenek lenni. Ha ugyanazt csinalj/iy., mint a
koľmánypáľt, országosan

Déľi Tiboľ
Megkéľdezi képviselő urat, mi azugyreĺdi javaslata?

Szabó Balázs
Az a javas|ata, hogy eztvegyék le a napiľendről és en.ől szavazzanak.

Déľi Tĺboľ
Ttĺjékoztatja aTísztelt Képviselő-testiiletet, hogy javítotttĺk a Globomax rendszeľét, először
megpľóbáţ źlk az iigyrendi témában a szavazźst, ha nem mfüödik, akkor kézťe\tartttssal kell
majd szavazni, eIoszöľ Szabó Baltĺzs ügyrendi javaslatáľól, miszeľint vegyék le a napirendľól a
kinevezéssekkel kapcsolatos előterjesztésęket. Az előterjesztő fenntaľtoitu a, előte;jesztést és
Szabó Balź.zs képviselő úr tigyrendí javaslatźúnem támogatja.
Szavazësra teszi fel képviselő úr iigyľendi javaslatát, miszerint a Sajtó Kft.-vel kapcsolatos
napirendi pontot, illetve az ujonrlaĺ megalakuló cégľől szóló előterjesztést vegyék le a
napirendrol.

iselő-testülete úgy dönt, hogy Szabó
Balázs képviselő úr ügyrendí javaslatt,i-, miszeľint, a Sajtó Kft.-vel kapcsolatos napirendi
pontot, illetve az űjonnan megalakuló cégről szóló előterjęsztést vegyék lo a napiren drő|, 4 igan,
13 nem szavazati arźĺnrrya| nem támogatja.



Déľi Tiboľ
Megállapítja, hogy mfüödik a woks rendszer, nem kell kézfeltatással szavazni. Rádi Attila
képviselő úrnak avá"|aszt Jegyzo Asszony fogja megadni.

dľ. Moldván Tünde
Elmondja, az alapitâs ugyanúgy vonatkozik az ugyvezető személyére is, a kérelmet pedig az
érintették nyújtottfü be a zârt ülés taľtására.

Rádi Attila
Azt gondo|ja, ezt nem lehet összekapcsolni, ez teljesen két külön múfaj. Az,hogy egyébként
egy témakörben van, attől ez még nem íartozik azźrttilés keretébe. Ügyrendi javaslata, hogy a
cégalapítást válasszfü ketté, nýlt ülésen tfugyaljźk magź./- a cégalapitâst, az ügyvezetőľől
döntsenek záĺt ülésen.

Déľĺ Tĺboľ
Az előteľjesztő egyben szeľetné ezttźĺrgyalni és nem fudja most kettéválasztani ezt a dolgot, így
zârt id'lés keľetében fogják majd târgyalni, illetve előszöľ szavazásra teszi fel Rádi Attila
képviselő úr ügyľendi javaslatát, miszerint vegyék ketté a cégalapitással kapcsolatos
előterjesztést, nýlt ülésen târgyaljźĺk a cégalapitâst, az ügyvezetőről pedig döntsenek zértulés
keretében.

Budaoest Főváľos IV. keľiitet Úipest Qnkoľmánvzata Kénviselő_testületének
19 5 1202 4.(IX.13.\ hatź.ľ ozata +apír e\d szétv áiasztásár ő|
Budapest Fővĺíľos IV. keľület Újpest ÖnkonÎányzat KépViselő-testĹilete úgy dönt, hogy Rádi
Attila képviselő úr ügyrendi javaslatát, miszerint vegyék ketté a cégalapitással kapcsolatos
előterjesztést, nýlt ülésen tźĺtgya|jźk a cégalapitttst, az tigyvezetőről pedig döntsenek zźfiülés
keľetében, 4 igen, 13 nem szavazati arź.r;ľryal nem támogatja.

Déľi Tiboľ
Több észľevétel nem lévén szavazźsra teszi fel az źitala alapjavaslatként módosított napirend
el fo gadás áľól szóló hattĺr ozati j avasl atot.

196/2024.(IX.13.) hatáľozata a napĺľend elfoead;sáľól
Zârtld'|és

1. Javaslat az Újpesti Városgondnokság Szolgáltató Korlátolt Felelősségú Táľsaság
ügyvezetőjének kinevezésére, valamint azIJPP Újpesti Pźiyâzati Pľojektmenedzsmerlt
Zźrtkörűen Működő Részvénýársaság vezérigazgatőjtnak és az UV Újpesti
Vagyonkezelő Zźlrtköruen Múködő Részvénýársaság vezéngazgatojtnak
munkaviszonya módosítására
Előtęrj esztő : dr. Tľippon Norbeľt alpolgármesteľ

2. Javaslat az Újpesti Sajtó Szo1gźitató Nonprofit Korlátolt Felelősségú Társaság vezeto
tisztségviselőjének visszahívás źra, lą vezęto tisztségviselő megvála sztttsára, az AIapitő
okiľat módosításának elfogadásáľa és egyéb szerződések megszüntetésére
Előteľjesztő : Bedő Katalin alpolgáľmesteľ

Javaslat rendezvényszewező tevékenységet ellátó gazdasági társaság alapíttstĺra, a
vęzetó tisztségviselő kţelöléséľe, a felügyelőbizottsétg tagjainak megvćiaszttlsźľ:a, a



részükre biztosított munkabér és dţazâs összegére, valamint további szerződések
jővtthagyâsttra

Előteľiesztő: Bedő Katalin alpolgáľmesteľ

4. Javaslat az,,lJjpesti Szociális Munkáéľt Díj'' adományozźlsára
Előterj esztő : P erneczky Lészlo alpol gármesteľ

Nyílt ülés:
5. Javaslat a Budapest Főváľos IV. keľület Újpest Önkormányzata és intézményei 2024.

évi ĺisszevont költségvetéséről és a végrehĄtës szabâlyairól szóló rendelet II. szźmu
módosítására
Előteľjesztő: Déri Tibor polgármesteľ és dr. Trippon Noľbert alpolgármester

6. Javaslat a Budapest Főváros IV. kerület Újpest Önkoľmányzat Polgármesteri
Hivatalának új Szervezeti és Működési SzabáIyzatënak elfogadására
Előterjesztő : Déri Tibor polgármesteľ

7. Javaslat az Újpesti Egészségközpont főigazgatői munkakore 2025' januâr 1. napjától
történő betöltésére vonatkozó pźiyâzati feltételek meghatćrozźsâra, apâlyázati kiíľás
elfogadásáľa és a bítá"lő bizottság kijelölésére
Előterjesztő : Déri Tibor polgármester

8. Javaslat a Budapest IV. keľület 764851164,764851166 és 76485/168 helyľajzí szźlmu
ingatlanokĺakiíľtpâlyâzatotleztĺrodontésmeghozatalfu a
Előteľiesztő : Czigler Lâszlő alpolgáľmester

9. Javaslat Dunakeszi Város onkoľmányzata és Budapest Főváros IV. kertilet Újpest
onkoľmányzata között gyeľmekek átmeneti otthona kötelező feladatellát źs és az
ellâtâshoz valő hozzttférés céljából létrejött ellátási szęrződés módosítására
El őterj esztő : P erneczky Lâszlő alpol gáľmester

10. Javaslat Ytĺc Város Onkormźĺnyzata és Budapest Főváľos IV' keľĹilet Újpest
onkoľmányzata kózott gyermekék át-"''"ti ottńona kĺjtelező feladatellátźs és az
ellátáshoz valőhozzttférés céţából létrejött ellátási szerzodésmódosításaľa
Előterj esztő : P erneczky Lâszlő alpol gáľmesteľ

1 1. Javaslat a4. szttmű felnott fogorvosi körzet tekintetében kötott feladat-ellátźsi szerzodés
megszűnésének tudomásulvételére, egyben a 4' szttmu felnőtt fogoľvosi kórzet
elltlttsâra kĺjtendő feladat-ellátási eloszerződés, illetve feladat-ellátási szerzódés
elfogadására
Előteť esztő : P erneczky Ltszlő alpol gáľmester

12. Javaslat Budapest Főváros IV. keriilet Újpest onkoľmányzata Polgáľmesteľe
szabaďsâgtnakigénybevételérőlszőlőtź|ékoztattsaelfogadására
Előterjesztő : Déri Tiboľ polgáľmester

13. TĄékoztatźs a 2024. június 6. nap1a és 2024. szeptember 4. napja között ź,ľcruhâzott
hatáskörben hozott döntésekről
Elt5terjęsztő: Déri Tibor polgármester

5



l 4 . B eszëtmo l ó l ej árt h atári dej ű hatźtr o zatok vé grehaj tás áró l
Előterjesztő : Déri Tibor polgármester

15. Egyebek
(14 igen, 3 nem, elfogadva)

Déľĺ Tiboľ
A Képviselő-testiilet ztńĺjlés keľetében folytatja a munkáját.

Zárt íilés keľetében a Képviselő_testület 197-20312024. (\X. 13.) szám a|att hozott
határozatokat,
A Képviselő-testůilet nyílt ůilés keľetében folytatja a munkáját.

5. Javaslat a Budapest Főváľos IV. keľület Újpest onkoľmányzata és ĺntézményei
2024. évĺ tisszevont kiiltségvetéséľől és a végľehajtás szabályaĺľót szóló ľendelet II.
számrĺ módosításáľa
Előterjesztő: Déri Tiboľ polgáľmesteľ és dľ. Trippon Norbert alpolgármesteľ

dr. Tľĺppon Noľbert
Kiegészítésként elmondja, ebben a költségvetés módosításban alapvetően nagy fundamentális
foľdulatok nem találhatők. Az augusztus végéig végrehajtott átcsoportosításokat foglaţa tissze,
kisebb koľrekciók vannak benne. Azt gondolja, a következó költségvetési móđosításnak lesz
jelentősebb relevanciája, mert év vége közelében leszünk és például az iparuzési adónak a
szeptemberi-októberi áttutaltşât látni fogják, ami megh atźrozzaa költségvetési paraméteľeinket.

Rádi Attila
Fundamentális változtatások nincsenek, anný töľténik, hogy megemelik a|étszélmot és ehhez
forrást biztosítanak . Azon feltil, erre majd nyilv źn az SZMSZ-Ié| is ki lehet téľni, hogy ez miért
és hogyan töľténik, nem tudja, hogy így jó-e a soľľend. Előbb ÍLem az SZMSZ-t kellett volna
módosítani vag;y ez így is jó? A jegyzőkönyv kedvééľt elmondja, létszámemelkedés lesz a
hivatalban 233-ról 248-ra, vagyis 15 fovel megemelkedik a Hivatal létszttma.

dľ. Tľĺppon Norbeľt
Yźiaszźlban elmondja, valóban ez összefüggésben vaÍL az SZMSZ-szel, amit képviselő úľ
felvetett, ugyanakkor aztis szeľetné mondani, hogy az álláshelyek szttmaés az állások betoltése
nincs szoros korrelációban egynással, tehát igaztĺbőI ez egy keret létszámot jelent, amihez
kötelező forľást ľendelni, de nem kotelező ezeket az źilásokatbetolteni.

Rádi Attĺla
Tudja, hogy nem kötelező, most sincsen betĺjltve az összes álláshely, szándékoltan. Ha valami
csoda folýán az ĺisszes jelenlegi' eddig |étező álláshelyeket betöltotték volna, akkor itt most az
tĺtszervezéseknek köszonhetően valószíntisíthetően plusz 15 ftĺvel bővülni ťog a Hivatal,
amelyhez egyébként a pénzt is hozzâ rakttlk, 24 milliő forintot.

Déľi Tiboľ
Lezźrja avitźń és szavazâsratęszi fel a határozati javaslatot, egyben felhívja a figyelmet, hogy
a rendelet megalkotásához minősített többségre van szükség.
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Budapest Fővdľos IV. keľiilet Ujpest onkoľmdnyzata Képviselőłestiilete úgy dönt, hogy
eţogadja a Budapest Fővúľos IV. keriłtet Újpest onkormúnyzata Képviselő-testiiteténei a
Budapest Fővdľos IV. keľiilet Újpest onkormúnyzata és inłézmĺnyii 2024. éví összevont
kiiltségvetéséľől és a végľehajtds szabólyairól saÍló 6/2024. (n. 20.) önkoľmlúnyzati rendelet

deletteľvezetet és ezzel megalkotja Budapest Fővdros IV. keľíitet
Képviselő-testiłletének a Budapest Fővdros IV. keriilet Újpest

onkoľmdnyzata és intézményei 2024. évi iisszevont költségvetésérĺíl és a végľeiâitds
szabdlyairól saíló 6/2024. (II. 20.) önkoľmdnyzatirendelete mljdosítttsttról saító lslżozł. 1lx.
1 6.) önkormdnyzati ľendeletét.
Felelős: Polgármester
Hatâ dő: azonnal
(I2 ígen,3 nem, 2 fo nem szavazott, elfogadva)

6. Javaslat a Budapest Főváros IV. keľület Újpest Onkoľmányzat Po\gálľmesteľi
Hivatalának új Szervezetĺ és Mĺĺktidési SzabáIly zatán ak elfo gad ásáľa
Előteťesztő: Déľi Tibor polgármester

Déľi Tibor
Előterjesztőként nem kíván szóbeli kiegészítést tenni

Rádi Attila
Az SZMSZ módosítással kapcsolatosan pár gondoltot és kérdést szeľetne feltenni és lenne
javaslata is. Azt gondolja, a Hivatal ęttől az sZMsZ módosítástól nem feltétlenül fog
hatékonyabban működni. Lassan 2 éve, hogy beismerték, kupleráj var- aYtroshźĺztn, amibe
belebukott az előző jeewő' Megérkezett azúj jegyzó és a múltkori testületi iilésen valamilyen
jogszaballyal kapcsolatosan már volt egy polémia, hogy azért lett volna en;e 2 év, hogy a
korábbi kuplerájos és nem jól működő ľendszeren vâltoztassanak, de ez nem tĺiľtént meg,
megváľták avtůaszttlsvégét.LogikźLjât érti, egyébként pedig mivel u1yaîaz a testiilet, l1yaîaz
a vezetőség és koľábban is voltak sZMsZ felülvizsgálatok, simán megtehették volna már
koľábban ís ezt amódosítást. A fo probléma az,hogy a döntési folyamatok le vannak lassulva,
döntésképtelenség van, és ígazabőI nem kedvelík az egyedi kezdeményezéseket. Azt gondolja,
ez avezetok hibája és nem feltétlenül a struktúráé. Most anný történik, hogy átneveznekptr
mondatot vagy tltírnak páľ mondatot. Van egy-két strukturális vźitoztĺs, új elemként
megjelennek olyan kabinetek, némelyiket meg is érti és elfogadhatónak is tarja, viszoĺt a
struktura szélesedik. A személyi állomány, mint ahogy az előbb a költségvetésnél is mondta, a
keretszámok durván 15 fovel emelkednek. Ha ĺisszeadja azújonnan létľejövő kabinetek, irodák
|étszźlmât, akkoľ ott nagyjából meg is találjuk a 15 f(5t. Hozztieszi, 2}79-beĺ mondjuk 2O4 fo
volt a Hivatalban, most pedig év végére, ha feltöltik ezt a 15 fot, akkor duľván 25O fő lesz.
Koľábban sem volt feltétlenül minden álláshely betöltve, nyilván most sem lesz, ezze\ azt
gondoţa, ne foglalkozzanak. Ennek a költsége nagyjából 24 milLiő foľint ebben az évben 2
hőnapra, ez évęs szinten 150 millió forintot jelent, 5 év a\att akfu 800 millió forintot is jelenthet
Ujpestnek. Azt gondolja, ezt az SZMSZ módosítást is elegánsabb lett volna az új testtilet elé
vinni, értve az érvelést, megtárgyaltâkmtĺr koľábban, hogy onök ezt másképp gondolják.
IJgy ţéĺtta,hogy az ISo ľenász".tol uogl"g elbúcsúzik aňnkormtnyzat, a minőségelienőrzési
vezetőt és a szabályoknak megfelelő rendszert sem tizemeltetünk ezek után. Megkérdezi ezt jől
lźńja-e? J egyzo Asszony v ëůasza, igen.
Elmondja, a szervezeti vezetoi szinteknél be vannak soľolva a vezetok és ott híźnyérzete van,
ho8y a kabinetvęzetók besorolása nem történt meg. A kabinetvezętők ugyanúgy
szervezetiegység vezetők, tehát beosztottakkal dolgoznak. Megkérdezi, hogy ott nem kellene-



e a vezetói szintet, mind a jogosultságukat, mind a döntési kompetenciájukat és mind a
bérezésüket âtvezetn1? A kabinetvezetók minek minősülnek? Főosztályvezető-helyettes,
foosztályvezető, osztćůyvezeto, milyen besorolást kapnak? Ezek nincsen benne. Például a
Kontľolling osztëiy vezetője, aki úgy lálţa az,,új kedvenc'' a leírások alapján, ott sikertilt a
vezető szőtkétszer is beírni.
Képviselő-testületi előteľjesztések a korábbi SZMSZ-hez képest részletesebben vannak
szabâlyozva, ľészletesebben van meghattĺrozva, hogy egy előteľjesztésnek, hogy kell kinéznie.
Ezek a tartalmi követelmények, amelyet a Hivatal dolgozóival szemben źilit az SZMSZ, hogy
ennek kell megfelelniük, viszont szeretné ezt kéľés képpen most kiegészíteni azzal, hogy
formátumát is legyenek szívesek megţatźrozni. Nyomatékosan szeretné kéľni, határozzttkmeg,
hogy keľeshető pdf formátumban készülj ęnek az előteľjesztések. Ez nem olyan nagyon
bonyolult, az inforĺnatika meg tudja csinálni, a nyomtatáskor ezek lehetségesek. Jelen
pillanatban kinyomtatott, beszkennelt, félig olvashatatl an tttb|źnatok, téľképek , rajzokjönnek.
A bizottsági ülésen múltkoľ olyan térkép volt, amin híânyoztak a sziĺek, a szkennelés soľán' a
nyomtatás során elvesztek. Azt gondoţa, a Hivatal mâr eddig is meg tudta volna ezt oldani.
Jellemző pé:Idája a mostani költségvetés, amelyben a munkaanyagnak nevezett tźhlźľatok
kikiildésľe keľültek, amelyek kereshető pdf foľmátumban voltak, másnap ľeggel, amikoľ a
módosító megérkezett az mźr kinyomtatott, olvashatatlan tźh|âzatok tömkelegét tartalmazta,
tehát megy a dolog. Akáľ szövegszeľíĺen is javasolja, de azt gonđolja, emeljék be, ez nem egy
olyan bonyolult dolog, va1y a jegyzo utasításáľa, de szerinte az SZMSZ-be nyugodtan
belekerülhetne ez is. A másik megoldás, készüţenek az előterjesztések digitális elektľonikus
irat formájában, digitális aláírással, ami nýlvánvalóan műszaki és technikai felkészültséget
jelent és pénzbe is keľül a digitális alźlírź.s. A Polgármester úrnak ľendszeľeseĺltĺţa a digitális
aláíľással kĹildött anyagait. Azokkal az a baj, hogy van amelyikbe lehetséges, hogy a saját
képviselő, saját kommentet ťuzhet, saját maga szźtmtna. Bizonyos kódolásoknźi ez nem
lehetséges, bizonyosaknál pedig igen. Szeretné kéľni, hogy akkor csinálják meg úgy, hogy
legalább a programban a kommentelést engedélyezzék,mert akkor nem kell kinyomtatni, nem
kell papírokkal futkorźszni, hanem sztmitőgépen lehet felkészülni a testiileti ülésľe vagy a
bizottsági ülésľe. A digitális aláírással kapcsolatosan nincs az SZMSZ-ben semmi, ellenben a
szerinte idejétmúlt bélyegzőkkel egészen szépen foglalkoznak, hogy mit, hova és hogyan kell
nyilvántartani és rakni. Abélyegz(5, ffiog a kinyomtatott, beszkennelt ócska anyaguk azok a
múlt, ha itt źttszervezés van' akkor javasolja lépjenek etőrébb. Visszanézte, az o
költségvetésüket, mindegyik kereshető pdf-ben került kiküldésľe és ehhez nem kell több
munkatárs, csak vezetői dontés.
ABeszeruési és Projektkontrolling Iroda esetében, a beruhënâsok és a fejlesztések szźma az
éľtékelése szeľint - ezzel biztos nem éľtenek egyet - az elmiłlt 5 évben lecsökkent. A
döntéselőkészítés teľvezés folyamata lelassult, ezek szerintę döntően vezetőipľoblémák. Senki
nem mer dönteni, mindenki a döntéshozőta vâr és a reggel eldöntött dolgok délutánľa
megváltoznak. Ennek ellenéľe a Kontľolling Iroda esetében egy újabb ellenőrzési szintet
iktattak a folyamatba. AzIroda 17 pontban meýlatźlrozott feladataiból 7 pont, delegalább az
első 5 anol szől, hogy nem opeľatív végľehajtói feladatot végeznek, hanem ellenőriznek,
koordinálnak, riportolnak, kooperálnak, figyelemmel kísérnek, támogatnak, kapcsolatot
taľtanak. A különbozo szewezeti szinteken lassan úgy tűnik, hogy egy-e gy âgazatban a legalsó
szinten igâthilző munkatáľsat figyeli mindenki. Az ellenorzés, a kooperáció és a bürokľatikus
túlbiztosítás, szerinte mtĺr tulző, mźlr-mźtr paranoid. Azt gondolja, a beruhénźsok és azok
előkészítése és lefolytatása nem a kabinetektől, nem a kabinetvezetoktóI és a
titkárságvezetłĺktőlfügg, hanem attól, hogy avezetokmegfelelő időben, amegfelelő döntéseket
meghozzâk és foglalkozzanakazolú<al a feladatokkal, amelyekkel nekik dolguk van.
A Kommunikációs Kabinet elférne a Polgármesteri Kabinetben, Mt gondoţa, itt a
létszámnövekedés indokolatlan, ťolösleges.



Az Idősügyi Kabinet létrehozása az, amirőI azt gondolj a, értí, hogy miéľt van, de eznem adja
vissza az időseknek a koľábbi években ki nem fizetett, át nem ádott élelmiszeľ és pénzběli
támogatásokat. Attól, hogy kabinętvezetŕ| lesz, meg refergnsek, amelyek többes šzálmbaĺ
szerepelnek, teht.i- ez aztjelenti, hogy minimum harom ember megint, ami tiĺlző és ftilösleges
létszámnövekedést jelent.
Az Önkoľmtnyzati Rendészetnek meghatźrozott és kiemelt feladatai vannak' amelyekben
megjelent kĹilön soron' hogy kerékbilincs alkalmaztsa. Annyira nagyon fontos volt, hogy ezt
külön meg kell jelölni? Ha a sorok között olvasnak, akkor ez mitjelent az újpestieknek?
Nyilvánvalőan az újpestiek majd ezzel találkoznak. Szerinte a Renáészetet hagyni kellene
cselekedni, iĺtézkedni, akáľ bírságolni. Nem hiszi, hogy feltétlentil a kerékbilincs külön soron
való megjelentetésétőlvalami nagyon jó dolog fog történni. A felhatalmazćstudomása szerint
eddig is megvolt, koľábban is használhattfü volna. Jelen pillanatban a Rendészet tagjai éjjel-
nappal paľkot őnznek, amivel maximálisan nem ért egyet, mert eztfeleslegesnek tartja.
Az alpolgźrmesterek esetén a feladatköľök nincsenek megjelölve. Azt lehet tuđni, hogy
alpolgármesteľ lesznek, lesz kabinetvezető, titkársâgvezető, ľeferensek az is lega1ább 4 fő.
Eddig is megvolt, ezutttn is meglesz. Egy biztos, hogy az alpolgáľmesterek négýen lesznek.
Szerinte egy normális szeľvezetben, cégekben , feladathozkeresnek embert és nem az emberhez
feladatot. Ha nem írják be a neveket, meľt nem tudjfü, amit nem hisz, attólmég feladatkoröket
és a tevékenységet legalább megnevezés szinten kezelhették volna. Ez naţyon hasonlít a
kipontozott ügyvezeto esetéhez. Ha annyiľa büszkék arra, hogy onöket újľa megváIasztottźk,
ezzel nem értenek egyet, meľt részben nem vtiasztottźlk újra, a vezetésőségről beszél csak és
kiztlrolag, a véiasztźs eľedményét tiszteletben taĄa.Ezeknek az infotmâcióknak a kihagyása
szerinte teljesen indokolatlan' nem hiszi el, hogy a dĺintéshozó nem tudja, hogy ''ĺiye'szaktertileteken fognak ők dolgozni. Szerinte ezmegintegy kicsit gyerekes és ilyen titkolóžás,
egy csiki-csuki játék, mźtr-mélt a mutyi felé hajlik, hogy mi lesz. Szerinte, ha strukturális
źLtalakittLsban gondolkodnak, és a szervęzetet módosídák, az osztâlyokat, f<ĺosztályokat
áúpozicionźtlják, megszüntetik, akkor kiztrt,hogy nem tudják, hogy azalpolgármesteľek melyik
âgazati felosztásban kívánnak dolgozni.
A médiával kapcsolatos kapcsolattaľtás rendje. A Hivatal nevében a jegyzo és a kommunikációs
kapcsolattaľtó nyilatkozhat a médiának, majd a kovetkezo sorban az olvasható, hogy a
polgármesteľ és jegyző előzetes írásbeli engedélye alapjźnmás is, ugyintézői szinten vagyalsó
vezętoi szinten. Ez korábban is így volt, akkor egyedi engedélynek hívták, de az Mötv. szeľint,
me9 az élet és azt mondja, hogy a Polgármesteri Hivatalt a polgáľmester írźnýtja, a jegyző
pedig vezeti a Hivatalt. Nem gondolja, és nem érti, hogy a polgármesternek miért kell ezt a
módszert vâlasztania, hogy ő az SZMSZ-beĺsĄtĺtmagtikiztrja anýlatkozás lehetőségébĺĺl a
Hivatal nevében, amely az ő poziciójának a nevét viseli' és azt a képviselőkkel tiltatja meg. Ez
simán belefeľ abba, hogy ezekutźĺnaztfogtramondani amédiaképviselőinek, hogy én nem is
nyilatkozhatok. Itt szövegszeriĺen javasoljavisszatenni apolgármester személyét' akfuis, ahogy
a korábban volt, bár akkoľ még az alpolgármesteľek is szerepeltek. Érti, hogy nagyobb lesz a
bizalmatlanság, mint valaha, akkoľ viszont szerepeljen legalább a polgármesteľ és a jegyző.
osszességében ez volt azapttr javaslata és észľevétele és némelyikľe választvtĺr. Aztgondolja,
a létszźlmemelkedés, a kontľollerek, a kabinetvezetők, a titkárságvezetők, a referensek
tömegének a felvétele és a poziciók létrehoztĺsa nem fog a Hivatalon javítani. Ugýntézői
szinten és osztálysziĺten ugyanazok a feladatok vannak, mint korábban, tehát ezek nem
változtak. A szervezettséget, azt gondoţ a, vezetoi szintľől kell kezelni, vezetői szinten
ugyanazok a vęzetők lesznek, tehát ebben, ugyanúgy, ahogy korábban a Sajtó Kft.-nél is
elmondta, nem gondolja, hogy önmagában ettol, azért, mert az irodtra más van kiíľva, ettől
jobbá válik. Azt gondolja, az új pozíciók, az uj irodák, igazolő jelentéseket írnak majd,
koordinálnak, meg jelentenek folfelé, ęzzęl a rn:uľ.kavégzés hatékonysâganem javul.
Minden frlfelé fog mutatni ęzltân is, csak sokkal tobben, sokkal több pénzért fogsź'lľ- ezt



végezní' Azoktól az embęrektől, akik jől végzik a munkájukat, nem sajnálja a pénzt, akâr
igyvezetotől akâr polgármesteńől' alpolgrármestertől, nem szeretne a zsebükbe kutakodni, ez
nem célja. Etto| az szľĺ4sz-től azt gondolja, avezetők annýban fognak profitálni, hogy több
idő fog jutni Facebookozâsra, fotózkodásľa' mezősimogatásra, meg furás-îaragâsraa Facebook
fotókon. ,,Most már meg lesz a szervęzetíhtĺttér,lesz jó pár embeľ, akinek ezlesz a dolga, hogy
ezt a szép hidat fölraj zolja az égbe az Újpestieknek''.

dľ. Moldván Tünde
Megköszöni Rádi Attila képviselő úľnak a javaslatait és sorba veszi azokat. Az első észľevétel
az lSo-ra vonatkozik. Tapasztalatai szerint is és a kollegái szerint is, olyan foku
adminisztrâciőval jźtr,hogy annak az eredményét nem hozza, ezért gondoltźtk azt, hogy meg
fogiák szüntetni. A második kéľdés a kereshető pdf formáfumľa vonatkozott,hogy abban a
formában jelenjenek meg az anyagok. Igyekezni fognak, hogy a jövőben kereshető pdf
formátumban jelenjenek meg az anyagok és az egységes képre is figyelni fognak. Jelenleg a
strukfurában több olyan tervük van, amit szeľetnének megvalósítarli, ez az egységes kép is
többek közott szerepel benne, de nýlván ezt nem írta le az SZMSZ-be. Valóban hiânyzott az
anyagból és megköszöni a javaslatot, meľt a kabinetvęzetok foosztályvezet(5i jogźilâsuak, ezzel
ki szeľetné egészíteni az előteľjesztést és kén, aKépviselő-testületet ezt tekintse alapjavaslatnak
és úgy fogadja el, hogy a kabinetvezetőkftĺosztályvezető jogćĺIlźlsúak. Digitális aláírása nagyon
sok mindenkinek van, de nem teljeskönĺ még a Hivatalban. Már többen a NISZ-hez fordultak
digitális alźirź.sért, ezért ajovőben az előterjesztések digitális aláíľással érkezhetnek majd a
képviselők szźmâra. ABeszerzési és Pľojektkontrolling Irodát éľintette még képviselő úľ, ami
egy kontrolling a beszeľzések ftilött, a teljes beszerzéseket próbáţák oda koncentrźůní, igy a
Hivatalon belül is nagyon sok olyan beszerzés volt, amit különböző osztályokon végeztek. A
Gondnokságon' a Személyügyi osztályon, tobb helyen, ezért egyťelé próbálják ezt koncentrálni
és a beszerzés teljes folyamatát akezdetétól egészen avégéig ez az osztźiy fogja végezni és a
közbeszerzések előkészítésében is részt vesz, valamirť' az ellenőrzési folyamatokban is közľe
fog működni. Eztilgy érezték, hogy ez itt egy hiány és eztprőbtittk betölteni. Biznakbenne,
hogy a jovő azt fogsa igazolni, hogy ez egy jó elképzelés. A Kommunikációs Kabinetnél is
ugyanezt tudja elmondani, több sajtómegkeľesés éľkezik az onkoľmźnyzathoz és a sajtó felé
nincs az Önkormányzatrlak, sem a Hivatalnak sajtóľefeľense. Ez t<jbb önkormâiyzatĺti
gyakorlat, mtĺködőképes és úgy gondoltfü, ebben is hiány van a jelenlegi működés szerint. Ezt
a híźný prób álták pótolni.
Az Idősügyi Kabinet felállítása. Az idős emberekkel való toľődés fontos és ebben is úgy érezték,
van mit fejlődni. Úgy gondoltiík, ha új koncepciókat, új lehetőségeket próbálnak felmérni,
megvalósítani, kidolgozni, kapcsolatot tartani az idős emberekkel, akkoľ arra ez a kabinet
alkalmas lehet.
Az ÖnkormtnyzatiRendészetnek van együgyrendje. A kollegákkal végig egyeztettek, minden
osztáiyvezetovel külön-külön leültek. A kollegák ezt fontosnak taľtották, hogy bekerüljön,
szakmailag nem gondolta, hogy ezt felül fogja bírálni. ok jobban értenek hozztt, ezért ugy
gondolták' maradjon benne az kerékbilincs'
Az alpolgźlrmesteľi feladatkörökľe nem tud Rádi képviselő úrnak válaszolni, nem is tiszte. Az
megválasztással jön létre az alakuló ülésen. Azokat az a|polgtrmesteri szinteket, helyeket írták
bele, amit a koľábbi Polgármesteri Hivatal SZMSZ-Iíslrlrtalmazott. Ha ebben vâltozźslesz az
alakuló ülésen vagy azt követően, akkor az SZMSZ-t abban a tekintetben szinkronba kell majd
hozĺi, de jelenleg erről nincs infoľmációja,így csak a korábbi SZMSZ-t tudták követni.
Az,hogy ki, hogy szeľetne nyilatkozni, a Polgármesteri Hivatalnál, a polgáľmester úľ, a jegyző
vagy az âltala megbizott személy, ez ellen a javaslat ellen nincs kifogása. Ha polgármester úr
szeretne nyilatkozni vagy bárki mźĺs, azt tudja akceptálni. Ha polgármester úr úgy gondoţa,
vagy 2024' október 1-je után az íj polgârmesteľ, azt el tudja fogadni. Úgy gondolja, képvisólő
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úr minden kéľdésľe válaszolt.

Szabó Balázs
Annyiban ismételné magât, hogy ezt a napiľendi pontot, pláne nem éľti, hogy miéľt most
tźrgyalják, mi köze ennek a Képviselő-testületnek a következő ciklus szusz-éhez. Azvolt a
pľoblémája, hogy megjelent itt két pért, aMiHazaĺkés a Kutyapárt a következő testtiletben a
vá"lasztëls eľedményeképpen. Nekik semmiféle beleszólásuk nem volt abba, hogy ezt
megvitassák és gondoţa ebben atémźtban sem kérdezték meg az ó véleményüket, ami szerinte
megint csak nem elegáns, ugyan úgy, mint az előző napirendi pontnál.
Megpróbálta nagýtóval megkeľesnie ebben az SZMSZ-ben, hogy hol van benne az, hogy a
testĹileti üléseket élőben fogiák közvetíteni. Sajnálatos módon 

''ě- láttu, nem tudja ľlanyăáĺt
sZMsZ, amit itt elfogadnak az 5 év alatt, de valahogy ez mindig kimarad ezekből. Nem lát
garanciât a testiileti tilések élőben, illetve felvételről tĺjľténő közveiítésére.
A sajtóval való bánásmód szóba keľült, hogy lesz majđ sajtóreferens, meg hogyan bánnak itt a
sajtóval. Most megint elkövetődött az a hiba, hogy hátra zavartâk a sajió ďunkatársaĺt, nem
állhattak itt a folyósőn az ülés kezdete előtt 10 perccel és a biztonsági szolgálat teijesen
szakszeľrĺtlen módon probaltaőket arľa inteni, hogy vagy távozzanak u, epú"tbat ,,ugy iiljenek
be a terembe, de a teremben meg elkezdődött a ztrtülés és ki kellett mennitik. Nerrrigy Ĺell a
sajtóval báľmi, ęzt mtr tényleg sokadjára mondja, ha lesz egy rendes sajtóreferens itt a
Ytroshâzttn, akkoľ lehet majd tudni fogia, hogy kell a sajtóval bánni. Biztos nem úgy, hogy
szalagokat rakunk ki, meg A4-es cetliket az ajtőra ki-hol jöhet be, meg hol állhat. ďśajtovď
felfogása szerint úgy kellene bánni, hogy bárkit, báľmikor nyugodtaň kérdezhessenek és a
politikusoknak meg a közszeľeplőknek az a feladatuk, hogy vâlaszoĘanak râ, Nyugodtan
jöjjenek ide, kéľdezgessék a büntetőügyeiről vagy bźr miről, szív.'".' fog válaszolňi. Ť"gy"
meg ezt minden újpesti politikus, városvezető, pláne polgármesteľt, ha valamilyen kérdés van,
a sajtó munkatársai részérőI, akkor álţon ľendelkezésre, és ne meneküljön ei előle, meg ne
kordonozza el őket. Megint csak a Kormrányra tud utalni, hogy fel volt háĹoľo dva ademokrata
ellenzéki kĺizönség, amikor például Kövér Lâszlő a Parlamentben koľdonokat hiĺzott ki, meg
kitiltotta az űjsźąirőkat a teremből és a folyosóról. A demokľácía halźiźľ- vizíonâltâk oit
ľengetegen a demokraták közül, htt ezpontosan ugyanez. Feljön a biztonsági őr és elzavarja az
operatőľt meg a ripoľteľt, tehát biztos, hogy nem lehet, ęzt az SZMSZ-ben lehet szerencsés lett
volna rogziteni, hogy ilyet nem csinálunk.
A másik pedig egy szimbolikus ügy, erÍe aZ Idősügyi Kabinetľe szeretne kitéľni, hiszen ez volt
a legszembetrĺnőbb váitozás talán ebben az SZMSZ-ben, hogy ez megjelent, de ez most már
íľásba lett foglalva és rogzítésre került, hogy Idősügyi Kabinet. A szimbolikáľa hívja fel a
figyelmet, hogy még véletlenül sem ifiúsági vagy fiatalokkal kapcsolatos kabinet alakult.
Tudja, hogy Újpest egy öľegedő keľĹilet az aŢlageřetkor folyamatosan nő, de azértérdemes az
országos politikai folyamatokatnézni és a helý vźiasztâsi eľedményekre is azért érd,ęmes egy
pillantást vetni, hogy itt a fiatalok meffe szavaztak. Most azt ltújak, hogy a két régi polĺtĺt<ĺ
tómb az ,,óbaloldal'' és a Fidesz egymással veľsenyt fut folyamatosán az idősékért és a
nyugdíjas szavazatokéľt. Egýk krumplit oszt, a másik utalványt oszt, egymásľa licitálnak
ezekben a témákban, Amit nem vett észre, vagy nem kellő hangsúllyal ért tetten itt az elmúlt 5
év során az, hogy a fiatalokkal valő közeledés, bánásmód, kapcsolatok kialakítása valójában
hogyan töľténik, meľt sok negatív példâtis tudna sorolni, de beszédes, hogy Idősügyi Kábinet
alakul, Fiatalügyi Kabinet meg nem alakul. Meg lehet nézĺi, hogy a ĺâtutoL Újpesten és
orszâgszerte is hova szavazĺak. A Mi Hazźĺú<ra, a Kutyapártra, aTiszaPtrtra. Lehei, hogy ezt
aziráryĄ éľdemes lesz majd megfontolni a jövőre nézve.Ez azsZMsZmár különösebben nem
éľdekli, mert nem érinti, csak azt tudja mondani, hogy jobb lett volna, ha a következő testület
fogadja el, hiszen őket fogjfü alapvetően a működési szabälyokérinteni.
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dľ. Tľippon Noľbeľt
Tisztelt Képviselő-testtilet! Két rovid megtregyzést tenne, az egylk, ľeflektálva Szabó Ba|źzs
képviselő ur szavaira, szeretné megerősíteni, ami eddig is volt, és ezutźn is lesz, hogy
onkormányzatvlk a nyugdíjas újpestiek mellett a Íiatalabb újpestiekľe is kiemęlten odafigyel,
és mindent megtesznek annak érdekében, hogy velük is kapcsolatban legyenek, ha szükséges.
Kéréseiket, amennýben lehet, teljesítsék és folyamatos kooperáció legyen, &ve ezalatt akfu a
gyermekes családokat is, de a jóval fiatalabb korosztályokat is. Ezzel kapcsolatban nem most
kell vitát nyitni, de Bedo Katalin alpolgáľmesteľ asszonynak innovatív kezdeményezései már
működnek és azt gondoţa, vitán felül á11, hogy ezek egyértelműen afiatalabb korosztályoknak
is szólnak. Mindenkire figyelnek és igyekeznek figyelni korosztálýól fiiggetlenül.
A másik, amit szeretne elmondani, ne keverjék össze, a Polgármesteri Hivatal Szervezeti és
Működési Szabtiyzatźtt és a Képviselő-testiilet Szervezeti Múködési Szabtĺlyzatât. A
Képviselő-testület politikai testtilet, Szewezeti és Múködési Szabtůyzata szabźiyozza többek
között a bizottsźryi és tanácsnoki struktúľát, az ilésvęzetést és sok egyéb đolgot, ezéľt
nyilvánvalóan minden politikai ciklus elején soľ keľül arľa, hogy a frakciók egyeztetnek ľóla és
amennýben szükséges, a korrekciókat a Képviselőtestület Szervezeti és Múködési
Szabâlyzatán végrehajtjtk. Erľe várhatőan a következő időszakban soľ fog keľülni. A
Képviselő-testület, mint politikai testület Szervezeti és Működési Szabtiyzatával szemben a
Polgáľmesteľi Hivatal az Önkormânyzatszerve' egy szakmai szervezet,aminek męgvan amaga
feladata és nem véletlen, hogy a Polgáľmesteri Hivatalt nem politikus, nem polgármesteľ, és
nem alpolgármesteľ, hanem egy szakember a jegyző vęzeti.Ilyen éľtelemben fontosnak taľtja
alálhűzní, hogy Újpest jegyzojének, aki egyébként szakmailagvitathatatlanul nagyon komoiy
tapasztalattal ľendelkezik, meg kell adni azt a\ehetoséget és azt a jogot, ha ő úgy Iźúja,hogy az
âIta|avezetett szervezętben áľamvonalasításľa, új dolgokľa, korrekciókľa, pontosításokra, adott
esetben átstrukturálásokľa van szükség, akkor eÍTe a megfelelő javaslatot tegyen, és mint
szakembernek a javaslatźtt, azt gondoţa, nekik kellőképpen ľespektálniuk kell. Ez nem politikai
és különösen nem páľtpolitikai kérdés. Nem véletlenül fogalmazotttgy a törvény, hogy a
polgáľmesteri hivatal sZMsZ-ét a polgármesteľ tedeszti elő, hiszen a Képviselő-testülei elé
kerül, de a jegyzo javas|attra, tehá/- ez alapjźhan véve egy szakmai szeruęzeti kérdés, amiről
most beszélnek, szemben a Képviselő-testület SzewezetiMfüödési Szabâlyzatával, ahol mźr. a
fľakcióknak jelentősége és szeľepe van, de az îem a mai nap térgya, hanem az a soron
következő, valószínrĺleg az alakuló ülés ttrgyakell, hogy legyen.

Rádi Attila
Jegyző asszony vtiaszźxal kapcsolatban szeretne előszöľ szólni. Nagyon sokszoľ meg lett
igérve'hogy az előteľjesztések majd most aztźnjók lesznek. Egy ideig jó volt, tehát megkaptak
pdf formában, majd uttna valamilyen,,paranoid hozzćĺâl|âs'' miatt, e1yszer csak megvźitőzoţ
és közölték, hogy nem lehetséges, mert ami elektronikusan kereshető foľmátumban kerĹil ki,
azon lehet vâltoztatni, és akkor az mźĺ. rrem az eľedeti. Azt szeretné kérni, nem egy bonyolult
dolog, szövegszeľűen is leíľta, de tegyék már bele, mert ha az e\oterjesztéseknél a taĺtalmj
foľmát, tartalmi ľészeket szabźiyozzák, akkoľ szabźiyozzźĺkmtr ezt is, hogy pdf a formátumban
készül. Szerinte nem egy olyan bonyolult dolog. A Kommunikációs Irodával kapcsolatban
Jegyzo Asszony mondta, hogy nincs az Önkormtnyzatnak sajtóreferense. Volt sajtoľefeľense
csak képviselőt csináltak belőle, de nem ezze| a pozícioval, vagy ezzel a munkakörrel van
pľoblémája, hanem az, hogy erre irodát szerveznek. Ahogy korábban már említette a
létszámnövekedéssel kapcsolatbaĺ, azt gondolja, miközben kivéreztetett onkormźnyzatről
ment 5 éven keresztil az összes sirám, akĺizben pedig minden gond nélkül, egyik napľól a
másikra plusz 15 fothozzátesznek a Hivatal létszâmâhoz.
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Az alpolgáľmesteľi feladatköľcjkkel kapcsolatosan azt mondta, hogy nem ismeri az
alpolgáľmesteľt vagy a jövőt, és hogy milyen alpolgármesterek lesznek, 

"iérta"ĺrtaua 
régit, de

a régiben bęnne volt az tryazati leosztás. Most Trippon alpolgármester úr aztmondta,hăgy ez
egy szakmai anyag, a szakmai anyagban el is tudná fogadni. Nem az a problémáju, hogy
nincsenek beírva a nevek, a nevekęt nagyjábót tudják, pedig ez titkolőzás tárgytLi képeźí.
Ellenben az alpolgźlrmesteri struktúra, ha folytonosságrá hivatkoznak, hogy Öń-ot annyira
folýonosak akamak lenni, akkoľ igazâből 4 ĺapig nincsen struktúľa. Aź alpolgarm.'t.ĺ
poziciők megsztĺnnek október l-ével, de a működési szabályzatban azt gondoţja,7gy lenne
korľekt, hogy ott szeľepel, legalább arégitbenne kellett volna hagyni. Majd úgyis módosítják,
a neveket meg tudják, akkor mi akadálya volt annak, hogy beíľják az űjat vagý u"ĺ4at a rěgi1,
de nem íľtak be semmit. Szerinte ez a legrosszabb megoldás, ugyanúgý, ahogy u, *ryugok fí
alatt érkeznek' Ez is ilyen fü alatti, ilyen titkolőző, ,,szabadkőműveJb.''...Ĺtiuésnek1űnik,
megint a koktélcseresznye fel van dobva atejsziĺtetejére, fi)löslegesen variálnak ezzel".
ABęszerzés és Projektkontľolling Irodánál említette abeszeruéseket. A feladatok többsége nem
beszerzéssel kapcsolatos, hanem a kontľollinggal és ezért csak a kontrollingot említette. A
beszerzések nýlvánvalóan szükségesek, annak szervezése megint csak az-Önök feladata.
Véleménye szerint attól, hogy még tĺibb ember Íigyeli azt apârat, aki dolgozik, attól nem lesz
a Hivatal jobb. Attól, hogy megkeverik a személyeket is egyik irodából vagy egyik pozícióból
a másikba átĺiltetnek személyeket, attől nem lesz jobb. Az egy nagy kéľdés, hogy kik fognak
jönni és, hogy honnan? Erre nagyon kíváncsi lesz és szerinte erre mindenki kívánôsi, hogý kĺk
lesznek azok a kabinet tagok vagy iroda tagok, akik érkezni fognak? Vannak, akik ňâr itt
vannak, akik úgy nézki a kedvencc é valtakhiľtelen, majd megl éLtjźLk. AHivatalban elég nagy a
flukfuáció, az is éľdekes lesz, hogy meddig maradnak, hiszen van olyan osztéiy és van olyan
poziciő, ahol évente vćitozik a személy. Azt gondoţa, eZ e1y nagyon rossz tendencia, reméli
ezt Újpest érdekében mondja, hogy mą fog tudni źĺlíni,mert-aziđóiovo embereknek, akik egy
éven belül téĺvoznak, sem helýsmeretük, sem beágyazottsźrylk, semmilyen kötődésük nincsen.
Nyilvánvalóan nem feltétlenül kell egy egész életet itt Újpesten ledolgozni, de azértnem tesz
rosszat a mfüödési rendszernek, ha olyan személyek dolgoznak itt, akik helyismerettel,
b eâgy azotts ágal ľendelkeznek.
Tľippon alpolgármester úr elmondta, hogy ez egy szakmai anyagés itt a politikát ki kell zźrni.
Azért leszcigezi a szabźiyokat, az Mötv. szerint a jegyzo vezeti, és a polgármesteľ iránýtja a
Hivatalt, tehát nem a jegyző iranýtja és vezeti a Hivatal. A jegyző vezeti a Hivatalt, a szal<rnai
munkát végzi és a Polgáľmesteľi HivataI irtnyítőja a polgármester. Azt gondolja, ez okán lehet
azt mondarli, hogy ezt az anyagot a jegyzo készítette, a jegyző hatźrozza meg a kereteket, de
nyilván a polgármesteľnek ebben, aktĺr aréginek, akźr azújnak, jelentős befolyása van, hogyan
alakul. Szeretné kérni, hogy a pdf-es ľészt gondoljźk tlt, raĘák bele, illetve a médiás résziél a
polgármesteľt tegyék vissza. A Képviselő-testület bölcsességérebizza, ez szennte nem egy
olyan nagy dolog, ne legyen benne az,hogy azSZMSZ szerint a Polgármesteri Hivatal nevébón
nem nyilatkozhat. Köszönjük szépen!

Déľi Tĺboľ
Rádi képviselő úr javaslatáľól külön fognak szavazni, a javaslata arto| szol,hogy pdţ kereshető
formátumban készüljenek az előterjesztések. A kiegészítéseket Jegyzo Asszony elmondta azt,
hogy a kabinetvezetłi főosztźtlyvezetőíjogállású és a médiánźi apo\gźrmesteľt visszateszik az
anyagba. Szavazźs ellőtt Bedő Katalin alpolgármester asszonynak adja meg a szót.

Bedő Katalĺn
Rövidęn szeretne Szabó Balâzs képviselő ír hozzźszőlâstĺra reagálni. Mint tudja, létezík a
Hivatalban azlfiűsá"gi, Sport, Művelődési és oktatási osztály, dę ęzenfelül tavaly fogadták el
az lť1úsâgi Stľatégiát, ami nem csak egy olyan stratégia, amit papírra vetettek, hanęm van egy
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cselekvési terve, ami meg is valósult. Az is szeretné elmondani, hogy sajnos nagy sikerrel
működik azlť1isâgiHtnban azIť1isâgí Centrum, hiszen olyan naçy a viíľólista, hogy muszáj
lesz bővíteniük, annýra sok problémával fordulnak a fiatalok a szakemberekhez. Azt gondolja,
igenis foglalkoznak a fiatalsággal és tervben van egy Kamasz Központ létrehoztĺsa is. Az
Idősügyi Kabinet mellett folyamatosan dolgoznak aziť1űstĺgéľt is.

Déľi Tibor
Lezfuja a vität, először Rádi képviselő úr módosító javaslatáľól szavaznak, hogy az
előterjesztések kereshető pdf formátumban készüţenek és keľĹiţenek kikiildésľe a
képviselőknek, bizottsági tagoknak és ugyanabban a formátumban kerüljön feltöltésre az
ujpest.hu honlapra. Ez a 4.2 pont kiegészítése. Szavazâsra teszi fel képviselo úr módosító
hatźr o zati j avasl atát.

stülete úgy hogy Rádi Attila
képviselő úr módosíto inditvźnyźtra, miszeľint az eloterjesztések kereshető pdf foľmátumban
készüljenek és kerüljenek kiküldésre a képviselőknek, a bizottsági tagoknak és ugyanabban a
foľmátumban keľĹilj enek feltöltésre az ujpest.hu honlapľa.
(1ó igen, 1 fő nem szavazott, elfogadva)

Dérĺ Tiboľ
Szavazâsrateszi fel azeredetihatározatijavaslatot, azzal,hogykéri, tekintsék alapjavaslatnak
J egyző Asszony által befo gadott mó do sításokat.

Alţatteľ Adalbert képvíselő úľ a képviselő-testiiletí iilésről 1l:49 óľakor tdvoxott, így az iilés
létsaÍma 16fő lett.

keľůilet Ú
13.

024.
októbeľ 1-jei hatályta lépéssel elfogadja a mellékletek szeľinti tartalommal Budapest Főváros
IV. kerület Újpest ÖnkormányzatPolgârmesteri HivatalaSzervezeti és Múködésišzabályzatźi
és ezzel egýdejűleg annak hatâIybalépésnek napjźlval hatályon kívül helyezi al91l2O20. (x.
24.) ĺinkormânyzatihatźrozattal elfogadott Budapest Főváros IV. keľület Újpest Önkoľmányzat
Pol grĺľmesteri Hivatal án ak Szerv ezeti és Múködési S zabál yzatti.
Felelős: a végrehajtás és a kihiľdetés tekintetében a Polgármester útján aJegyző
Hatźl dĺĺ: azonrlal
(13 igen, 2 nem, Ţ tartőzkodás, elfogadva)

7. Javaslat az Újpesti Egészségközpont főigazgatőli munkaköľe 2025. januáľ 1.
napjátĺól ttirténő bettiltéséľe vonatkozó pályâzati feltételek meghatáľozására, a
pá.Jyázati kiíľás elfogadásáľa és a bíľáló' bĺzottság kĺjeltiléséľe
Előterjesztő : Déri Tibor polgármesteľ

Déľĺ Tiboľ
Előterjesztőként nem kíván szóbeli kiegészítést tenni, észľevétęl nem lévén szavazâsrateszi fel
a hattr o zati j avasl atot.
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BudapestŢőváros IV. keľület Újpest onkormányzataKépviselő-testülete úgy dönt, hogy
1) az Újpesti Egészségközpőnt f(5igazgatői munkaköľére vonatkoző páíyázati kiírélsźú az

előterj esztés melléklete szerinti taľtalommal elfo gadj a;

2) a pâlyázatok formai és taľtalmi feltételeinek előéľtékelésére bíľáló bizottságot hoz létre,
melynek elnökének a polgármesteľt, tagjainak az illetékes alpolgáľmestet,jegyzőtvagy
az źita|a megbizott aljegyzőt és a jegyzo źital delegtt]rt vezetó kĺiztisztviselBtlel.irĺ u, â
bizottság múkĺidésének időtaľtama apâ|yźzati benýjtásihataťrdottil2024. november 29.
napj źi g történő me gbizźsig tart.

Felel ő s : Pol gármesteľ, a feladatköľrel rendelkező Alpol gáľmester útj an
Határidő: azonnaI
(13 igen, 3 tartozkodás, elfogadva)

8. Javaslat a Budapest IV. keľůĺl et76485lt64,76485t166 és764851168 helyľa jziszámŰl
i n gatl a n o kľa kiíľt p á.Jy ázatot |ezár ő d ti n té s m egh ozatal.ár a
Előterj esztő : Czigler Ltşzlo alpol gármester

CzielerLászIő)
Tisztelt Képviselő-testület! Kicsit messzebbről kezdené az előterjesztés ismertetését.
Emlékeztet aĺĺla, hogy Z}2}.oktőbeľében târgyalta mâr a testület ennek a teľületnek az
éľtékesítését. Akkor a PHD Projekt Kft. nffitott be éľvénye spéiyâzatot, meg is fizette az opciós
díjat, majd aterület vizsgá,latautáĺűgy döntött, hogynemkívánjamegvásáňhi, meĺtúgyitélte
meg, hogy a teľület szennyezett. 2024. május 9-én volt egy rendkívüli testiileti ülés, ahol a
Magyar Allam azzalkereste meg az Önkoľm źnyzatot,hogy emellett a telektest mellett talźihatő
állami fulajdonú, nagyjából 6,3 hektáľos területnél kíván élni az elővásárlási jogával. Ezt a
Képviselő-testület akkor elutasította. Apáiyáz;at azőtatöbb alkalommal kiírásra keľült, két cég
vásárolta meg a ptůyź'rzati anyagot, de egy érvényes pźůyázat került benýjtásľa. A BP4 Real
Fstate and Development Kft. nyujtott be érvényespźiyázatot. A közhiteles nyilvántaľtás szerint
ők vásáľolták meg az źilami teľületet, ami 6,3 hektáľ, igy mtr elég szép nagy fejlesztési
teľületnek a birtokosai lehetnek, amennyiben a testtilet elfogadja ai előterjesztést. Készült
éľtékbecslés..is, amely mintegy 920 millió forintos nettó aľban hattrozta meg a területnek az
értékét. Az Önkormćnyzat 1,ż m1lliźrdforintos nettó áľon kívánjak értékesíteii ezt ateľületet.
Aţlhoz, hogy a vételárakat össze tudják hasonlítani, tudni kell, hogy az ćilamiterĹiletet 35.800
forintos m2 tron értékęsítette az źilam, mi a terĹiletet négyzetméterenként g2.3g0 forintért,
nagyságľenddel magasabb áron éľtékesítjük a szomszéd területet, mint amennyiért az állam
tudta értékesíteni. Kéťl az előterjesztés támogatását.

Rádi Attila
Az értékesítéssel kapcsolatban lenne páľ kérdése. A pźiyazati kiíľást és a szerződést
megkaphatnánk-e, mivel nem kapták meg a döntéshez? Azért érdekelné a szęrződés és ehhez
kapcsolódik a 2. kérdése, hogy vállalt-e az onkoľmányzat bârmiféle kĺjtelezettséget az
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értékesítés soľán az értékesitett ingatlannal kapcsolatban? Kozmuvesítés, útépítés, báľmilyen
olyan kötelezettséget kíván-e vállalni a szerzódésben' amelyetha a szerzodés itt lenne, akkoľ
meg tudta volna nézni. Van-e ilyen kĺitelezettség, illetve ęllhez kapcsolódóan a kĺitelezettségţo|
fiiggetlenül - ismerve a területet - a Névtelen utcával mi a szándéka az Önkorm źĺnyzatnak? Yan-
e szándék arra nézve, hogy ott ezt megnýssa? Ennek a területnek, vélhetőleg közművesítési
igényei vannak. A Névtelen utca annak ellenére, hogy nem utcaként üzemel, jelen pillanatban
közteľületi besorolásban van és mindig is abban volt. Ezekre a kéľdésekre szeretne vźiaszt
kapni, a kĺitelezettségre és a Névtelen utca sorsára, illetve miéľt nem kapták meg a szerzodést
és apźiyâzati kiírás, de inkább aszerződés érdekli.

Czie|erLászlő
Yźiaszźtbaĺ elmondja, aptiyázatikiírás azUY Zrt.honIapjtnamainapig eléľhető, tehát onnan
szerinte eztbârki el tuđja olvasni, akit érdekel. A Névtelen utca sorsaľól egyenlőľe még döntés
nem született' Az Önkormányzat kötelezettséget nem fog vállalni a közmúvesítés kiépítésére.
A tźĄékoztatő aĺyag a szerzódéssel kapcsolatos minden releváns információt, azt, hogy ki a
vevő' a fizetési ütemezést, menný volt a bźĺnatpénz, gyakorlatilag minden nagyon fontos
információti'artalmaz.

Rádi Attila
Máľ előfordult olyan, hogy a benýjtott dokumentumok nem egyeztek az ltâna később
elfogadott dokumentumokkal. A közművet éľti, akkoľ elég, hogy csak bólintott alpolgáľmester
úľ, hogy semmilyen kötelezettséget nem vâ|la\t az onkoľmânyzat. Azt gondoţa, azhogy
mennyit fizetnek és mikor, azoĺtill a szęrzodésnek lehetnek olyan pontjai, amik érdekesek. A
képviselők szttmźra a szerződés nem titkos adat és nem kellene eltitkolni, ezt megýaphatták
volna és lehet, hogy kérni is fogiák és szeretnék megnézni. Az UV Zrt.honlapján nincs fenn a
te|jespźiyćnati anyagés nem sikeľĹilt eztmegnéznie, lehet korábban ott volt, de most nem tudta
eztmegnézni. Alapvetően inkább aztszeretné kérni, hogy a szetződéstkąják meg. Küldjék el
ľészükľe a szerzodés teľvezetet, hogy meg lehessennézni, minden úgy van-e, ahogy Czigler
alpolgáľmester úr âllítja.

Czigler Lászlő
A kért anyagokat hatáľidőn beltil meg fogják kiildeni Önnek.

Déľĺ Tiboľ
Lezźrja a vittlt és szav azâsr a teszi fel a határo zati jav aslatot.

yzata Képviselő-testíilete úgy dönt, hogy

1. az IlI arźlnyban tulajdonát képezo a Budapest IV. keľiilet 764851164, 764851166 és
164851168 helyľajzi szźlm alatti ingatlanok egytittes éľtékesítéséhez hozzźĄźľul a
következők szerint:

1.1. A ptiyázat érvényesnek és eredményesnek nyilvánítható

I .2. A pźiyâzat nyeľtese:

BP4 Real Estate and Development Koľlátolt F'elelősségĺĺ Táľsaság

est
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székhely: 1138 Budapest, Váci űt I52-l58.,
g.: 01-09-417599,
adőszźlm 323 l 4027 -2-4I,
képviseli: Marton Péter Rudolf ügyvezető

1.3.Ajĺánlott bruttó vételĺíľ: 1.525.270.000,_ Ft, azaz Egymilliáľd-titsztĺzhuszonot-
mi l li ó -kett o sztnhetv enezer ma1y ar forint.

|.4.a vételáľ foglalóval csökkentett összegét az adásvételi szerződés megkötését
kĺivetően, az elővâsérlási jogok gyakorlására vonatkozó nemleges nyilatkozatok
beéľkezését, illetve anyilatkozattételre biztosított töľvényes hatándő e'éd-é''yt"le''
elteltét követően, de legkésőbb az adásvételi szerzodés megkötésétől számított 60
napon belül banki átutalással megfizeti

Felhatalmazzaapolgźrmesteľt, hogymegbizzaĘockZoltźnt, azIJY Újpesti Vagyonkezelő
Zërtköruęn Működő Részvénýársaság vezéngazgatojat, a szerzodés nyertes pilyźľ:őval, a
ptiyazati felhívásban meghatérozott és a nyeľtes pâlyâzatbaĺ vállalt feltételôkkel történő
megkötésére és a hozzá kapcsolódó dokumentumok alźftźĺstĺra, nýlatkozat kiadźlsźra,
eljrĺľási cselekmények megtételéľe'

Felelő s : P olgármester, a feladatkörrel rendelkezo Alpol gármester útj án
Hatáľidő:

1. pont estében: azonnal
2. pont esetében:2024. december 31.

(13 igen, 3 hrtőzkodás, elfogadva)

9. Javaslat Dunakeszi Váľos onkoľmányzataés Budapest Főváros IV. keľiĺlet Újpest
Onkoľmányzata kiĺztitt gyeľmekek átmeneti otthona ktitelező feladatellátás és az
ellátáshoz valőhozzálféľés céljából létľejtitt ellátási szeľződés módosítására
Előterj esztő : Perneczky Lâszlo alpol gáľmesteľ

Déľĺ Tiboľ
Az előteľjesztő nem kíván szóbeli kiegészítést tenni, észrevételnem lévén szavaztsrateszi fel
a hatttr ozati j avasl atot.

módosítás árőI'
Budapest Főváros IV. keľület Újpest ÖnkormányzataKépviselő-testülete úgy dönt, hogy

1. a Dunakeszi Vĺĺros onkoľmányzata (székhely:2l2O Dunakeszi, po ĺt 25., adőszźtm:
15394837-2-13) és Budapest Főváros IV. kertilet Újpest Önkormányzatakozött2022.
július 27 . napjtĺn létľejört ellátási szerzódés (a továbbiakban: ellátási szerződés) 1.
szźmű módosítását az Újpest onkormányzattnak Szociális Intézménye 

',Aranyhíd''Gyermekek Atmeneti otthonában biztosított férőhely utâĺ ťlzetendő szolgáltatási díj
vonatkozástlbanaz előterjesztés melléklete szeńnti tartalommal jővahagyja;
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2. amennýben Dunakeszi Város onkormányzata az 1.) pont szerinti ellátási szęrzodés
módosítását nem hagyja jővä,ilgy azt az ellátási szerzođés 4. pont 4.2. alpontja aIapjźn
hat hónap felmondási idővel felmondja;

3. felhatalmazza a polgârmesteľt az I.) pont szerinti szerzódés módosítás, illetve _ a 2)
pont szerinti esetben _ aZ arÍa vonatkozó jognyilatkozat alâirźstĺra.

F elelő s : P ol gáľmesteľ, a feladatköľrel ľendelkező Alpolgármesteľ útj án
}latźlĺido:30 nap
(16 igen, elfogadva)

10. Javaslat Yác Váľos onkoľmányzata és Budapest Főváľos IV. keľület Újpest
Onkoľmányzatakőzött gyeľmekek átmenetĺ otthona kiitelező feladatellátás és az
ellátáshoz va|ő hozzáféľés céljábĺĎl létľejött ellátási szeľződés módosítására
Előterj esztő : P eľneczky Lź.szl'ő alpol gármester

Déľi Tiboľ
Az előterjesztő nem kívan szóbęli kiegészítést tenni, észrevételnem lévén szavazâsrateszi fel
a hatźlr o zati j avas 1 ato t.

Budapest Főváros IV. keľület Ujpest onkormányzataKépviselő-testülete úgy dönt, hogy

1. aYźrc Város onkoľmányzata (szél<hely: 2600 Vác, Maľcius 15. tér 11.; adőszám:
I573l3o2-2-13) és Budapest Főváros IV. kerület Újpest onkormányzataközott2022.
novembeľ 10. napján létľejött ellátási sz an: ellátási
sztlmű módosítását az Uipes Intézmény
Gyeľmekek Átmeneti otthon zetendó sz
vonatkozásźlban az előterjesztés melléklete szerinti taľtalommal jővéĺhagyja;

2. amennyiben Vác Város Önkormźnyzata az 1.) pont szerinti ęllátási szerzodés
módosítását nem hagyja jővâ, ilgy azt az ellátási szerződés 4. pont 4.2. alpontja alapjźn
hat hónap felmondási idővel felmondja;

felhatalmazza apolgźrmesteľt az l.) pont szerinti szeruodés módosítás, illetve _ a2)
pont szeľinti esetben _ az arÍa vonatkozó jognyilatkozat alźlírtşźra.

F el elő s : P ol gármesteľ, a feladatkönel rendelkező Alpol gármester útj án
Határidő: 30 nap
(16 igen, elfogadva)

11. Javaslat a 4. számú felnőtt fogoľvosi körzet tekintetében kötiitt feladat_ellátási
szeľződés megszűnésének tudomásulvételéľe, egyben a 4. számű felnőtt fogorvosi
ktiľzet ellátásáľa kiitendő feladat-ellátási előszerződés, ĺlletve feladat_ellátásĺ
szerződés elfogadására
Előterj esztő : P eľneczky LâszIő alpol gármester
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Déľi Tĺboľ
Az eIőtefiesztő nem kíván szóbeli kiegészítést tenni, észľevétel nem lévén szavazâstateszi fel
a hatźlr ozati j avasl atot.

te úgy dönt, hogy

1) tudomásul veszi a "4 J" Egészségügyi, Szolgáltató Kereskedelmi Betéti Társaság
[székhelye: 2I5L Fót, Attila utca 40., adőszttm 20291637-1-l3, képviseli: dr. Jergemé
dľ. Banasikowska ElzbietaJanina igyvezető (a továbbiakban: Társáság)] és a Budapest
Főváros IV. keľület Újpest Ö*ońanyzata kozött 2022. július l.-'iapjâĺ létľójott
feladat-ellátâsí szerzodés 2025. janufu 3l. napjával a Ttrsasâg részéről torténo
felmondással való megszúnését;

2) 2025. februáľ 1. napjától a Dr. Dobó Krisztina Fogorvosi Korlátolt Felelősségű
Társasággal (székhelye: 1023 Budapest, Töľĺjk utca 5. 3' em. 3. ajto, cégtregyzékszétma:
0I-09-432872) a 1046 Budapest, Görgey 

-Artúr út 30. szźlm alatti működési helytĺ a
Budapest Főváros IV. kerület Újpest Önkormányzata Képviselő-testületének az
egészségügyi alapellátás köľzeteinek megállapítźsźről szóló 2l2OI7. (xI. 2.)
önkormányzati rendelet 3. melléklete szerinti 4. szźtm.ú felnőtt fogoľvosi kĺirzetben
ellátási kötelezettsé:ggel jârő felnőtt fogorvosi tevékenység ellátźstľa feladat-ellátási
eloszerzodést és feladat-ellátźsí szerzodést köt az e\óterjesztés melléklete szerinti
taľtalommal;

3) a keľületi önkoľmányzatok źłltal kötelezoen ellátandó egészségügyi alapellátás
biztosítása érdekében - figyelemmel a folyamatos betegellátás biztosítás źlhoz filzod,ő
érdekľe - amennyib en az 2) pontban hivatkozott feladat-ellźúźsi szerződés 2025. február
1. napjával nem lép hatéiyba, űEy a 1046 Budapest, Görgey Aľtúľ út 30. szâm alatti
működési helyiĺ, a Budapest Főváros IV. keľĹilet Újpest onkormányzata Képviselő-
testiiletének az egészségýgyi alapellátás köľzeteinek megállapitźştĺről szć;lő 2l2OI7. (XI.
2.) onkoľmźnyzati rendelet 3. melléklete szerinti 4. szźműfelnőtt fogoľvosi köľzetébęn
a felnőtt fogoľvosi feladatok elléúásttva| az Újpesti Egészségközponiot(székhely: 1046
Budapest, Görgey A. u. 3 0', adoszźtm 23 47 6905 -2-4l) bizza meg.

Egyuttal felkéri a Polgármesteľt, valamiĺt az Újpesti Egészségközpont főígazgatojźlt,hogy a
szüks éges intézkedéseket a hatáľo zat v égr ehajtás a érdekében te gye meg.

Felelős: Polgármesteľ a feladatkörľel
E gész s é gko zp ont Îőigazgatő j a
Határido: 2025.január 3 1.

(16 igen, elfogadva)

rendelkező Alpolgáľmester :útjźn, Újpesti

12. Javaslat Budapest Főváros IV. keľület Újpest onkoľmányzata Polgármesteľe
szabadságának igénybevételéről szóló táj ék oztatősa elfogadĺísára
Előteľjesztő : Déľi Tiboľ polgármester
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Déľi Tibor
Előterjesztőként nem kíván szóbeli kiegészítést tenni,

Szabó Balázs
Megkéľdezi, Polgármestęr úľ ezt a sok összegýlt szabađságot, amit nem vett igénybe, a végén
ki fogia venni, vagy meg fogja váltani és nagyjából mekkoľa összegľe sztmit?

Déri Tiboľ
Nem tudja pontosan megmondani pontosan htny nap szabadság az, aĺni eddig nem vett ki, Több
kérdés, nem lévén szav azâsra teszi fel a hatâtozati j avaslatot.

a 2024.
tái ékoztatás elfoeadásáľól
Budapest Fováľos IV. kerĹilet Újpest Önkormányzata Képviselő-testiilete a közszolrgźtlati
tisztviselőkről szóló 20II . évi CXCIX . tórvény 225lC. Ş (Z)bekezdéséľe Íigyelemmel úgy dönt,
hogy Budapest Főviáľos rV. keľület Újpest onkormányzata Po|gáľmesterének a 2024.
szeptembeľ 13. napjáig igénybe vett szabadságľól szolő tâjékoztatźĺst az előterjesztésben
foglaltak szęrint elfo gadj a.

Felelős Jegyző
Határidő: azonnal
(16 igen, elfogadva)

13. Tájékoztatás a2024.június 6. napja ésŻ024. szeptembeľ 4. napja kłizött átruhá.zott
hatáskłirben hozott dtintésekről
Előterjesztő : Déri Tibor polgáľmesteľ

Déľi Tiboľ
Előterjesztőként nem kíván szóbeli kiegészítést tenni, észľevétel nem lévén szavazźsrateszi
fel a hatáľozati javaslatot.

átruházott hatásktiľben hozott döntésekľől
źnyzata Képviselő-testiilete úgy dönt, hogy a

2024. június 6. napja és 2024. szeptember 4. napja kozött túruhâzott hatáskörben hozott
döntés ekľő 1 szó l ó táj ékoztatâst tudomásul veszi.
Felelős: Polgármester
Hatźńdő: azonnal
(16 igen, elfogadva)

1 4. Beszámolĺó lej áľt hatáľĺd ej ĺĺ határ ozatok vé gľehaj tás áľól
Előterj esztő : Déri Tiboľ polgármester

Déľĺ Tiboľ
Előterjesztőként nem kíván szóbeli kiegészítést tenni, észrevétel nem lévén szavaztsrateszi
fel a hatttr ozati jav aslatot.



Budapest Főváľos Iv. keľÍilet Úĺpest onkormánvzata Képviselő_testĺiletének

1. Budapest Főváros IV. keľület Képviselő-testülete úgy dönt, hogy
a 2024. szeptembeľ 13. napj áig \ejźfi határidejű hatźr ozatok végrehaj tás tlr őI szőlő
tâj éko ztatőt tudomásul

Felelos: Polgáľmester
Hatĺáridő: azonnal
(13 igen, 3 l'artőzkodás, elfogadva)

15. Egyebek

Déľi Tiboľ
TźĘékoztatásként elmondja, hogy Szabo Balâzs képviselő úr küldött olyan előterjesztést,
amelyet a Képviselő-testület nem is târgyalhat, viszont érkeztek még tőle képviselői kérdések,
szám szennt 6. Az elso kéľdése aKlavzttl utcával, a 2. a 14-es és 12-es fonódó villamossal, a
3. a Szusza Ferenc Stadion melletti Tungsram parkolóval, d 4. aYarga Károly unal, az 5.
jutalommalkapcsolatos kérdés és a 6. a Károlý Iskolával kapcsolatos. A kérdés el<re azsZMsZ
szerint 30 napon belül írásban fog tajékoztatâst kapni. Szabó Balźus képviselő úr ügyrendben
kéľ szót.

Szabó Balázs
Ugyrendben elmondja, ľagaszkodna a kérdések kifejtésére, de szttmitottrtĺ,hogy majd írásban
fognak válaszolni. Egyetlen egyszer nem tette meg Polgáľmester úr, hogy a képviselői kéľdésre
valóban Íryy váĺlaszol, ahogy aľra illett volna. Mindig a 30 napos írásbeli vâltozatotvźlasztja.

Déľĺ Tiboľ
Felhívja képviselő úr figyelmét, amennyiben nincs tigyľendi javasţata, akkor el fogja venni a
szot.

Szabó Balázs
Ugyrendi javaslata' hogy Polgármester úľ olvassa fel a kérdéseket.

Déľĺ Tiboľ
Máľ elmondta, hogy miről szólnak ęzek a kérdések. Hladony Sándoľ képviselő tĺr jelezte
hozzâszőlâsźtt.

Hladonv Sándoľ
Czígler alpolgáľmester úrnak szeretne egy kéľdést feltenni. Hogy âIt a Kiľály utcai
mozgáskorltltozott feljáró? Bizottsági ülésen beszéltek eľľől, tájékoztatásként ľöviden
elmondja, megkeľeste egy ügyfel, hogy a mozgáskor\źiozott Îeljáronźi nincsen védőkorlát,
nincs kapaszkodó és keskeny, 20 centivel ki kellett volna szélesíteni és ebbe kérte CzigIer
alpolgáľmester úr segítségét. Megígéľte, hogy napokon belül elkezdődik a munka. Megnézte,
nem kezdodött meg, legközelebb, amikor tárgyaltak erről atémfuől, akkor közölte, hogy 1-1,5
millió forint a tervezési költség. Eltelt egy év és a tervezési költség mâr 4 millió foľint. A
Közbiztonsági Bizottság ülésén kéľte Mohai urat, támogassa, több embert érint, mert az oľvosi
ľendelőbe, amikoľ ťolmegy egy kerekesszékes, akkor segítséget kell kérnie. Egyedül nem tud
fülmenni, derékszögben kell az ajtőnéi elfordulni. Ezvolt az utolsó alkalom, amikor beszéltęk
róla. Ma volt kint és nincs kész amozgáskorltiozott feljërő.

veszl.
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CziglerLálszlő
Most nem tudja, hogy pontosan hogy ëiI azugy, de meg fogják hamarosan válaszolni. Nem azt
mondta, hogy a 4 millió forint atervezési költsége, azt mondom, hogy a tervezési költség és a
kivitelezési koltségét összesen annyi, a kettő között van némi különbség.

Rádi Attila
A filmforgatásokkal kapcsolatosan volt egy polémiája Polgármesteľ úrľal, aho| azt az ígéretet
kapta, hogy majd beszélnek, meg majd lesz valami, aztźnnem lett semmi, és nem beszélt vele
senki. Egy ígéľet elhangzott,lehet, hogy majd mással kell eľről beszélni, de ezzelkapcsolatosan
senki nem kereste és ez îem egyedi eset. Feltesznek egy kérdést, nem azzal, hogy
provokáljanak, meg idegesítsék a Hivatalt, meg a vezetőket, meg a döntéshozót. Aľľólbeszél,
mint ahogy Hladony Sándornak a kérdése is, és nyilván más képviselőnek is vannak kérései,
csak ezekethâzon belül jobban meg tudják beszélni, hogy akkor mi van a filmforgatásokkal
kapcsolatos polémiájukkal? Igérje meg Polgáľmesteľ úr, hogy valaki majd beszél vele.

Déľĺ Tiboľ
Rádi képviselő úrnak vâlaszolva elmondja, ez igy fog történni. Szabó Balázs képviselő úr kért
szót, felhívja a figyelmét, hogy ismeľik a kérđéseit és válaszolni fognak rá.

Szabĺi Bal.ázs
Elmondja, a 6 kérdésbo| 4 kérdése klasszikus képviselői munkát érintő kérdés volt, amit a
lakosok tettek fül szźlmttta és kéľték meg, ha legközelebb lesz testtileti ülés, akkor tegye flol. A
nytr alatt Ířilgyülemlett kérdések közül 6-ből 4 esetében talźn oda is íľta, hogy azokat ki íľta.
Megkéri Tľippon Norbeľt alpolgáľmester urat, tegye meg, legyen annyiľa elegáns, hogy
megpľóbál válaszolni ezelçe a kéľdésekľe.
Az l. tĺgy hangzik' hogy miért nem sikerül két hónapja feltakarítani a lehullott növényi
hulladékot a Klauzźů utcában? Mikor kívánják kitakaľítani ezt az utçźú? Ez július 25-e őta
hilződő ügy. Egy vźĺlasztő jelezte felé, amit ľögtön jelzett a városvezetés és a Városgondnokság
felé. Képeket, videókat is csatoltak, kéľte azltcateţes takarítását és azigy továbbítását ,ha ezt
csak fiĺvárosi szinten lehet megoldani, hogy akkor ott oldják meg. Felhívta a választőpolgtr a
figyelmét atra) hogy egyes ingatlantulajdonosok nem tesznek eleget annak a
kötelezettségüknek, hogy feltakaľítsák az ingatlanuk előtt a hulladékot. Sern a keľületi, sem a
Fővárosi onkormányzatnemreagâlt egy levélre sem. Mi ennek az oka és mikoľ |esz a\{IauztĺI
utca feltakantva? Mostanában divatos, hogy faltól-falig takarítunk kiilönfele közteriileteket,
javasolná, hogy a következő aKlauzźů utca legyen. Beszédes, hogy a köztisztasâgi refeľensnek
ez az egyéni választókörzete. Ezt az ügyet többször próbálta íľásban jelezni Polgármesteľ úľ
felé, semmifele reakciót két hónap alatt nem kapott. Harajtamúlt volna, most se kapna, méga
kérdést sem szabadott foltennie, másodjára sikerĹilt csak.
A 2. k&dést' egy káposztásmegyeri váiasztópolgźr irta neki július 15-én. Azt olvasta, hogy a
BKK ritkítani sztndékozLk a 14-es villamost, azzal együtt, hogy a 12-es vonalát Angyalťold
felé meghosszabbítja. Valóban így van-e, és ha igy van, akkor mit kíván tenni Újpest
onkormányzata a bejelentett jfuatntkitások ellen? A BKK honlapján valóban megjelent egy
olyan cikk, hogy,,a 14-es villamos menetľendje a múködési költségek szinten tartźsaéľdekébón
bizonyos időszakokban az utasforgalmi igényekhez igazodva fog módosulni'', magyarul
jâratntkíttlsról van szó. A levélíró szeľint csúcsidőben sokszor már most is alig lęhet elférni az
állomás és a metró közötti szakaszon. Ezenmég tovább csökkentenének azért, hogy egy
kihasználatlan jćtratot bővítsenek - itt a 12-es villamosra gondolt avtiasztőpolgér -, ha valamit
bővítenének, akkor pont foľdítva, a 14-es villamost kellene súľíteni. A levélíľó ezt több
káposztásmegyeri képviselőnek is megcimezte. Lesz-ę jźratitkitas és mit kíván Újpest



onkormán yzata teĺlri?
A 3. kérdést az újpesti szurkolók cimeztékneki, tĺibben is egymástól fiiggetlenülés - rendkívül
bossząftją őt is a jelenlegi állapot -, nevezetesen a Szusza Ferenc Stadion męlletti Tungsram
parkoló lezátrt.ria. Itt az 1'rirtént, hogy néhány hónappal ezelihtt egy vasráccsal elkeľít ették azt a
paľkolót, amióta nincs Tungsram és nincsenek dolgozók, ezt hétköznaponként senkit nem
éľdekel, de amikor meccs nap van' akkor viszont több 100 embernek a meócsre j tĺrásźť-nehezíti
meg, illetve a kĺirnyezo utcáů<ra teľheli az autósfoľgalmat. Jó lenne, ha ezt a teľületet újra

âny faki is dő]t, aparlagfü
g a Magyar Allam. Azt a
onkoľmányzat segítségét.

ő testület fog|alkozzon ezzel atémźtva|, úgyis
egyre több olyan képviselő lesz majd a testületben, akik jźmakméľkőzésekľe, sőt máľ Varju
Lźszló is jáľ mérkőzésekľe. Valahogy közös eľővel próbálják megoldani ezt a problémát, mivel
ebben a parkolóban 60-80 autó is el szokott feľni.
A 4. kéľdése, ami szintén nem a saját kérdése, hanem Yarga József Káľoly úr kérdése felé,
illetve Déri Tibor felé. Mondta neki, hogy ot mtĺr hagyja. nem érdekli, pláne rLem ez azigy.
Karácsony Geľgelynek írtnýlt levelet és a több 100 aláírást gýjtött össze,80 évesen járta
Ujpest utcáit és beszélgetett emberekkel, Újpest StľandfiirdőľőL a Ďuna-paľti sétrány ügyéien.
Nagyon sok aláírást gyĺjtött és fogalmazott meg pet iciőt, eztbehozta aY źroshâzára hónapokkal
eze|ótt és semmiféle ľeakciót nem kapottrâ, ahogy ugyancsak nem kapott semmiféle reakciót
Pajor Tibor a Mi Haztĺlk vezetoje sem. o is hozott be egy köteg ulĺrĺrast és ő sem kapott
reakciót. Mind a ketten kérik vissza ezęket az alźtirtĺsokat, lźľthatólag nem akarnak vele
foglalkozni, vźiaszra sem méltatják őket. Nem tudja, ennek mi lehet az oka, adjiĺkvissza nekik
az alźirźrsokat, gondolja, valahol megvannak még. Eľre legyenek kedvesek megnyugtat ő vâlaszt
adni, elsősorban Varga József Kĺĺľolynak.
4, 5.kérdése, mi a véleménye arról Újpest onkormźnyzatźnak, hogy a Károlyi István
Általanos Iskola és Gimnáziumban az iskolapszichológuś a Budap..i-pĺd.-rrak egyik fo
szervezője és több mint egy éven keľesztül dolgozhatott gyeľmekek közelében? Megdöbbenve
értesült róla, hiszen ęzt az iskolát a legjobb hínĺ újpesti iskolának taĄa.o is odajáľt és az
Igazgatőurataz ĺjsszes önkormányzatircndezvényen mindig ott látjuk. Nagyon kedveli őt' nem
véletlenül kapott âIlami kitüntetést is, ezértsem éľtették itt sokan, hogy keľülhetett ez aszemély
ennek az iskolanak az iskolapszichológusi poziciőjtha. Szeľencsére a 64 Váľmegye Iţúsági
Mozgalom ťolhívta a tankertiletvezetőjének a Íigyelmét, hogy mi a helyzet és tudomása szerint
ő intézkedętt és a Pride fószervezo maľ nem dolgozik az iskolában fél éve, illetve szeptember
l-tol már aszerzodését is felbontották. Némileg egy kicsit okafogyottâvtůt a hétťo reggeli
akciójuk, hogy megjelentek a bejtĺratnźtl és tájékoztattźů< a kedves szülőket, hogy miféle
embeľek vigyázĺak az ő gyerekeikre. Nyilvánvalőarl,ha valaki úgy dönt, hogy ő Budapest
Pride-ot szervez, sajnos vanjoga hozzâ, de akkoľ viszont ne foglalkozzoî Byerekekkel, pláne
ne az újpestiekkel. o ís azzal, hogy közéleti szeľepetvźůlal és csinál, amĺt óśinal, nagyon sok
helyľől nyilván ilyenkoľ kiztlrja magát az ęmber. Nem fog tudni az ember ilyen, meg olyan
helyekĺe menni, nincs ebben semmi különös, ezen nem kęll csodálkozik.
A 6. kérdése, a június 27-ei testületi tilésen aľról hatiĺľozott a Képviselő-testület, hogy 4 havi
jutalmat kap Déri Tiboľ polgáľmesteľ. Szeretné kérdezni megkapta-e, ott van-e a
bankszáml âjtn, íIletve elhangzott az is, hogy polgáľmester tr tâjékoztatja a Képviselő-testiiletet
arľól, hogy ugyanilyen logika mentén polgármesteri dontéss el az alpo\gármesterek jutalmazâsa
is megtöľténik. Ez sikerült-e végül' tehát hogy kell elképzelni ezt? Keresték Nagy Dáviddal
nagyban leveleztek, hogy ez hol található, nem talâlták a nyomát. Kíváncsi, hogy ez hogyan
működik, hiszen tudomása szerint effe nem volt precedenst, még legfeljebb 2010 előtt, azol<ra
az idól<re nem emlékszik. 20lo óta biztos nem volt ilyon jutalmazts, ez el is hangzott, itt a
vitában. Hogy történt meg eZ a kiťrzętés és megéľkezett-e? Úgy emlékszik, volt itt egy ígéret,



hogy ezt valamiféle jótékony vagykaitatív vagy civil szervezetszâmëltaönök felajánlják. Nem
tudja, hogy ezmegtörtént-e? Amennyiben nem, akkoľ erľe vonatkozott volna egy előterjesztése,
amit szintén nem akaľtak most itt napirendre venni. Ez aľĺőI szólt volna, hogy ęzt abiĺkezu
jutalmat, amit van, aki megéľdemelt, van, aki kevésbé, most volt a közelmúltban egy ügy' hogy
Iváný Gáboréknak az egyhâza me9 az egyesülete nagy bajba keľtilt és ellehetetlenült. Arra
vonatkozott volna az előteľjesztése,hogy ezt a jutalmat nem kívánják-e Önök felajánlani Iványi
Gáboréknak? Hiszen arra tettek igéretet, hogy ezt valami jótékonysági, kantativ célra
felhasználják és a nyugđíjalapot még ugyanúgy tudja majd képezni a jutalom. Meg lehetne
mutatni azt,hogy milyen bőkeztĺek és jótékonyok az újpesti vaľosvezetők. Emberi nagyságról
lehet tanúbizonyságot tenni. Kén, ezt tegyék meg annak ellenére, hogy valaki, akfu Jegyzo
Asszony indokolja meg, hogy ezt mjért nem lehetett napiľendre venni. Szerinte ez noľmális
javaslat volt, nagyon sokan ezt csinálják. Tudomása szerint Dunakeszin a polgáľmesteľ úr is
minden évbe flolveszi a juta|mtlt és minden évben egy kiválasztott civil szervezetnek át és utalja
azt azon nyomban. Mindig azza| megy a polémia, hogy a nyugdíjalapj ái atto| még az növeli.
Szerinte ezt tegyék meg onök is, ezzel18 millió forintot tudnának Iványi Gáboľnak juttatni.
Biztos benne, hogy öľü1 Iváný Gábor a sok Facebook posztnak és a jó szavaknak, de talán
most, amiľe a legnagyobb szüksége van az egyhâzźnak, az az anyagi támogatás, hiszen az
orbán rezsim sanyargatja őt. Iskolabezćĺrâs, szźlmlâjźnak az illkasszőja, NAV vizsgźiat folýk
ellenük. Küldjenek máľ neki 18 millió forintot, hogy tudják végezni a feladatukat, még
államfonek is jelölte őt a demokľata oldal. Adják oda nekik azt apénzt most szerinte nagyobb
szüksége van râ, mint Önoknek. Ez a 6 kéľdése lenne, reméli, hogy valaki vźĺIaszo| rá, áe ha
nem akkor legalább elmondhatta.

Dérĺ Tiboľ
Elmondja, a 14-es 12-es villamossal kapcsolatban a BKK nem teľvez jelen pillanatban
vźitoztatâst a menetręnden. A fonódó villamos előkészítési szakaszban van' töľtént egy
táľsadalmasítása, aminek azlett az eredméĺye, hogy csúcsidőben semmi vźitoztatâsnincs a 14-
es villamos közlekedésében, csúcsidőszakon kívül töľténne vźitoztatâst, de mivel ahogy
említette, nincs napirenden a fonódó villamos elindítása a következő hónapokban, ezért ez
lekerült a BKK napiľendjéről.
A Szusza Ferenc Stadion melletti Tungsľam paľkoló aMagyar Állam tulajdona és a Magyaľ
Nemzeti Vagyonkezelő Zrt. (MNV Zrt) a tulajdonosi jogok gyakorlója. onkormányzatuĺlk
meg fogja keresni az MNV Zrt'-t annak érdekében, hogy ezt a teľületet akfu źúadją tudomása
szeľint a Tungsľam szźnnárais valamilyen bérleti díj fejében töľtént, hogy ott parkolni tudjanak
a dolgozók. Nem tudnak semmilyen információt mondani, mert nem ismeľik az MNV Zrt.
szźndékttt. Természetesen affa máľ felszóIítottźlk, hogy a területet taľtsa kaľban, illetve a
parlagfüvet nyírja le.
A Varga József Károly által gffitött aláíľásokkal kapcsolatban ügyfélfogadási időben, előre
e gy eztetett időpontb an, b ármikor b ej öhet az alâir ts aiért.
A jutalmakkal kapcsolatban pedig polgáľmesteri döntés szĹiletett, a döntés a munkáltatói jogkör
gyakoľlásából fakadt. A polgármester, az alpolgármesteľek fizetése nyilvános adat' baľki által
megtekintheto. Azt, hogy ki mit csinált vele és milyen szeľvezeteknek ajrĺnlotta fel, egyedi
dĺintések voltak. A Klauzźi utcával kapcsolatban pedig Tľippon alpolgármester úr fog
vá"laszolni.

dľ. Tľippon Noľbeľt
Tisztelt Képviselő-testület! A felvetés abban a tekintetben jogos, hogy szerencsére Újpesten
nagyon sok fasor van és jellemző az,hogy amikor a fak hullajtjâk a levelüket, egyébként év
közben is' de jellemzoen avegetációs időszak végén, akkoľ ęzek alevelek össze tudnak gyűlni,
részint a jźrďźn, részint pedig az úttesten, különösen a padka szélén és amennyiben ez nincs
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eltakantva, idővel elkezd ľohadni és esztétikailag nem nyrijt kellemes látváný. A síkosság és a
csúszásveszé|y ilyen éľtelemben balesetveszélý is okoz. Képviselő ur jěIezte, hogy ilyen
probléma áll fenn aKlauztiutcában. Az Újpesti Városgondnoksag rft. megkereste a Budapôsti
Közműnek Nonpľofit Zrt.Ą, akinek ennek .az úĘályának a taŘanttsa u dotgu. Ez fovârosi
tulajdonban van, tehź,ľ- îem az Újpesti onkoľmrĺnyzat felaďata az úttest-takarítása. ok
válaszukban korábban rögzítették, hogy aKlauzźiutca takarítása a Szent Lâszlő ter és azErkel
Gyula utca között május 8-tn, az Erkel utca és a Csokonai utca között május 10-én történt meg.
Lektźl<, hogy nekik egy évben egyszeľ kötelességĹik ezt megtenni. A lomtalanítás miatt a
takarítás kiesik 3 hétre, de folyamatosan takarítjźk az utcźlkat,iz olvashat ő a vá,laszukban. A
másik fontos dolog, hogy a jtĺrdatakantást fbváľosi ľendelet éľtelmében az iłtpadkźig, tehéi- az
úttestig, amindenkori magántulajdonos - legyen azmagtrnszemélyvagy jogi sżemély- a dolga.
Egýk esetben sem az Ujpesti Önkoľmányzat jogszabályi köteier"ti"égě, mindazonćital ńa
ľeggel fényképfelvételeket készítettek a kollegák erľől a nevezett szakaśzről. Az ltúszik rajta,
hogy hamarosan, kiilönösen ha lehullanak a falevelek, akkor egészen biztosan kell újabb
takarítás a jétrdátn és az úttesten, de egyértelműen lâtszaĺak ă takańtás nyomai 

"ré, apályatesten. Szeretné fijlhívni a figyelmet, különösen a vegetációs időszak végén, az őszi
idoszal<ra tekintettel az takanttsra. Nagyon örtilne, ha a BKM, akit nem szeretnđ bántani, de
ennél sokkal intenzívebben folytatnâ ęzekęta munkákat. Sokszor ţttta őket,több utcában, hogy
dolgoznak és végzik a feladatukat. Az ott lakók legyenek azokmagźnszemélyek vagy joţi
személyek, 

7jétrdźtt takaľítsák fül, mert a rothadó levelek miatt balesetveszélyes állapot lépľel.
Az Ujpesti Városgondnokság Kft. számos esetben, számos helyen, mindenkiąek 

_be 
szôkott

segíteni, a Fővárosnak is' de a mi taľsaságunknak nem ez afeladata,nem tüdJäátvállalni, adott
esetben teţes egészében a Főváľos vagy amagántulajdonosok dolgát. Be egíteni, de neki
az a feladata, hogy azt a munkát lássa el, ni az o dolga. Nyilvánva a BKM felé is
figyelemfelhívással élnek, de a magántulajdonosoknak is felhívják a figyelmét, hogy nagyon
vígyâzzanak az őszi időszakban és a járdákat takarítsák le, hogy 

''e 
gytĺl3o'' össze á-tevet, ne

rohadjon meg és ne legyenek balesetveszélyes állapotok. Képvĺseĺó ur felvetését viszony
köszönjük, meľt jogos, valós pľoblémáľa hívta fel a Íigyelmet.

Bedő Katalĺn
A Károlyi Mihály Általános Iskola és Gimnázium pszichológusával kapcsolatos kérdésre
szeretne válaszolni. Bizonyttra képviselő úľ is tudja, hogy 2Ol3 őta az Önkoľmźnyzat nem
fenntaľtója az á,ltalźlnos iskoláknak, így nem sok beleszólása van a munkaerő gazdtikodâsba és
semmi egyébbe. o is elszenvedője volta ennek az esetnek, mert reggel neki is ikezébe nyomták
ezt a szőrolapot. Azonnal felvették a kapcsolatot az ígazgatő ilnal, aki arról tëţékoztatta, amit
Szabó képviselő úr is elmondott, hogy már nem dolgozik ott azemlített személý. A jövőre való
tekintettel aľra szeretné kéľni képviselő urat, hogy először tájék oződjanakés utána legyen akció,
szerinte egy telefont megér.

Rádi Attila
Ugyrendi kérdése, hogy rendes testtileti ülésre lesz-e még ebben a felállásban?

Déľĺ Tibor
A Munkaterv szeľint lesz, majd kiderül, hogy az anyagok hogyan állnak összę. Ha nem lesz,
akkor majd októberben mindenképpen sor kerül rá.

Rádi Attĺla
Azértkérdezí, mert választtsutćnvagyunk, de még arégitestület ülésezik és ha nem lesz több
testületi iilés, akkor azt gondolja, hogy a Fidesz Frakció és az LJjpestért Egyesület Frakció
nevében megtenné, hogy minden képviselőnek pârtźůlâs nélkül szeretné megköszönni a
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munkáját és az egyitt dolgozást, kiilönösen azol<nak szeretné megköszönni, akik máľ nem
lesznek a következő testtiletben, jó egészséget és jó munkźttkivźn nekik, a többiekkel meg
taIëůkoznak.

Déľi Tĺbor
6g""d"1ja, szerinte még lesz képviselő-testtileti ülés, ez attól fiigg, az anyagok hogyan
jönnek össze. Mindenkinek további szép napot kívĺán.

Az elnök az ilést 12:30 órakor az ülést bezâtja.

K.m.f.

sř
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